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Po pauze vynu-
cené Covidem-19 
se opět konal Ples 
města

Několikrát napadal sníh i v našem městě - ten na snímku vydržel i několik dní

PLES MĚSTA
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V Mladé Boleslavi jsme si  
připomněli památku obětí 
holokaustu
Čtením jmen deportovaných osob si veřejnost 
v Mladé Boleslavi připomněla v pátek 27. ledna 
památku obětí holokaustu z  Mladoboleslavska. 
Pietní akt probíhal na nádvoří mladoboleslavské-
ho hradu, kde je umístěn památník obětem ho-
lokaustu. Za město Mladá Boleslav se vzpomín-
ky zúčastnila náměstkyně primátora Miroslava 
Kašpárková, promluvili zde i  středočeský radní 
a benátecký starosta Karel Bendl a předseda Praž-
ské židovské obce František Bányai. 
Akci uspořádalo Muzeum Mladoboleslavska.
Pietní vzpomínka začala připomenutím histo-
rie holokaustu a  mementa s  ním spojeného, 
následovalo položení květin a zapálení svíčky 
u paty památníku a proslovy hostů.
Holokaust a jeho nepředstavitelné hrůzy, které 
se vryly do osudů a pamětí několika generací, 
nesmí zůstat zapomenuty. Zlo totiž nelze od-
stranit, pokud zároveň není odstraněna jeho 
příčina. Jako společnost bychom proto měli dů-
sledně odmítat jakékoli formy agrese – včetně 
té verbální. Nesmíme mlčky přihlížet tomu, že 
je někdo ponižován, zesměšňován či dokonce 
napadán kvůli své jinakosti. Holokaust nás totiž 
naučil jednoduchou pravdu: mlčení je prvním 
krokem k přijetí. Mlčení může být i spoluúčast. 
My tu dnes jsme, abychom nemlčeli.

  Snímky z uctění památky obětí holokaustu 
v Mladé Boleslavi

Několik desítek lidí, včetně gymnaziálních stu-
dentů, se následně střídalo u řečnického pul-
tíku, aby veřejně přečetli jména téměř 1  200 
obětí holokaustu, které pocházely buď přímo 
z  Mladé Boleslavi, nebo z jejího okolí. Přečtení 
všech jmen trvalo několik desítek minut.  
Areál mladoboleslavského hradu sloužil na pře-
lomu let 1942 a 1943 jako shromaždiště židov-
ského obyvatelstva před jejich další depor-
tací. V  lednu roku 1943 byly z Mladé Boleslavi 
vypraveny dva transporty do  Terezína. První 
transport nesl označení Cl a z Mladé Boleslavi 
s ním do terezínského ghetta ve středu 13. led-
na 1943 odjelo 550 lidí.  V sobotu 16. ledna 1943 
následoval druhý transport s  označením Cm, 
kterým bylo do Terezína převezeno 491 osob. 
Až na některé starší lidi, zemřelé již v Terezíně, 
většina bez výjimky zahynula v  osvětimských 
plynových komorách. Osvobození a  návratu 
do Mladé Boleslavi se dočkalo jen 48 z nich...

Zdroj: Boleslavský deník

S hlubokou lítostí oznamu-
jeme, že nás opustil
pan Roman Bárta,

dlouholetý zaměstnanec 
města Benátky nad Jizerou, 

kolega a kamarád.
Čest jeho památce.

Stará radnice 
v Benátkách nad Jizerou
Z h o t o v i t e l: firma  SARK engineering, Praha 
C e n a: 30 513 517,91 Kč s DPH.
Záměr celé akce vznikl nárůstem počtu žáků 
ZŠ Pražská, kdy jejich počet dosáhl technic-
kých možností historické budovy ZŠ i nového 
pavilonu. Jako optimální řešení se nabízela 
přestavba a  přístavba objektu Staré radnice. 
Předmětem díla byla přestavba stávající bu-
dovy a  přístavba nového příčného křídla. Ar-
chitektonický návrh byl koncipován tak, aby 
po dokončení stavby nebylo zřejmé, že se jed-
ná o novotvar.

 Pohled od „staré“ školní budovy

Přístavbou a  jednoduchou adaptací vzniklo 
pět kmenových učeben po maximálním počtu 
24 dětí. V 1. NP jsou dvě kmenové třídy umís-
těné v  bočních křídlech, sociální zázemí pro 
chlapce, dívky a zaměstnance, úklidová komo-
ra a centrální šatny. Ve 2. NP jsou tři kmenové 
učebny, kabinet pro učitele, sociální zázemí 
pro chlapce, dívky a  zaměstnance a  úklidová 
komora. Půdní prostor bude sloužit pro volno-
časové a mimoškolní aktivity.

 Jedna ze tříd v nových prostorách

 Pohled ze zahrady

 Jedna ze šaten

 Půdní prostor

Přestavba domu č. p. 44  
– adaptace na školní družinu
Z h o t o v i t e l: firma Ing. Michal Štýs – STAVI-
TELSTVÍ ŠTÝS
C e n a: 29 478 556,33 Kč s DPH. 
Z důvodu vysoušení zdiva proběhlo odstraně-
ní vnějších omítek obvodových stěn do výšky 
cca 2  m. Byly dokončeny armovací práce že-
lezobetonového stropu nad dvorním traktem 
včetně betonáže. Byly zahájeny pokrývačské 
práce.

 Betonování

 Pokrývačské práce

Územní studie sídelní zeleně 
a revitalizace sídelní zeleně 
V. etapa a VI. etapa Benátky 
nad Jizerou
Z h o t o v i t e l: firma Lesáček s. r. o., Praha
C e n a: 6 175 901,71 Kč s DPH.
V  současné době pokračují v  rámci akce 
„Územní studie sídelní zeleně a revitalizace sí-
delní zeleně V. etapa a VI. etapa Benátky nad 
Jizerou“ práce na ošetřování zeleně na pozem-
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cích v majetku města. Práce budou prováděny 
postupně po jednotlivých městských částech. 
Na konci ledna probíhaly v městské části Staré 
Benátky.

 Ošetřování topolů v ulici U Cukrovaru

Revitalizace ulice Dražická
Klimatické podmínky na  začátku ledna toho-
to roku byly velmi vhodné pro nové výsadby. 
Panovalo teplé počasí, zem nebyla promrzlá, 
bylo deštivo. Jsme rádi, že jsme mohli začít 
s výsadbou nových lipek, které nahradí nedáv-
no odstraněné lípy v ulici Dražická.

 Nová výsadba lip v ulici Dražická

Původní dřeviny byly v  havarijním stavu 
a  bohužel, musely být pokáceny. Až počasí 
dovolí, budeme pokračovat i  s  výsadbami 
vícedruhových skupin okrasných jabloní 
ve  střední části této ulice a  to u  hasičské 
zbrojnice, mateřské školy Pampeliška a před 
hřbitovem. Do  horní části ulice bude dosa-
zeno několik babyk.

V Poliklinice bude  
kožní ambulance 
Nově zařizovaná kožní ambulance bude fun-
govat 2 dny v týdnu, a to středa a čtvrtek.  Or-
dinace bude v  provozu od  března, stále jsou 
v řešení smlouvy s pojišťovnami, které budou 
zřejmě až od dubna.
Bude zde prováděna komplexní péče derma-
tovenerologem, bude poskytováno i venero-
logické vyšetření. Dále preventivní derma-
toonkologické prohlídky vč. dermatoskopie, 
dále léčba kožních adnex (vlasů a  nehtů), 
akné, atopické dermatitidy, kontaktních aler-
gií, na podologii, léčbu otoků a lymfoterapii.  
Budou se provádět odběry krve, aplikace in-
jekcí i.d., i.m., i.v., infuzní terapie, plazmatera-
pie, ošetření elektrokauterem, kryalizace při 
léčbě vulgárních či senilních veruk, ošetření 
dekubitů. Na  zákrokovém sálku bude mož-
nost provádět výkony v lokální anestezii: kro-
mě klasického chirurgického odstranění kož-
ních nádorů i  jiných patologických projevů 
kůže, řešení zarůstajících nehtů, jizev, sklero-
terapii. Ambulance je také schválena pro UVB 
terapii, léčbu lasery či IPL světlem. 

Kam s odpady?
Na veřejných sběrných místech se již nachází 
několik barevně rozlišených nádob, ve kterých 
můžou občané města odděleně soustřeďovat 
vyprodukované komunální odpady. Jedná se 
zejména o nádoby na papír a lepenku, nádoby 
na plasty, nádoby na sklo, nádoby na nápojo-
vé kartony, nádoby na jedlý olej a tuk, nádoby 
na vysloužilé elektrozařízení a nádoby na tex-
til. Přímo k  domácnostem byly také rozdány 
nádoby na papír, plasty a biologicky rozložitel-
ný odpad. Co ale do nich patří a co ne?

PAPÍR A LEPENKA
Do nádob na papír a lepenku PATŘÍ zejména ča-
sopisy a noviny, kancelářský papír, lepenka, kar-
tony a papírové obaly. Do nádob NEPATŘÍ použité 
hygienické potřeby a mastný a znečištěný papír.

PLASTY
Do nádob na plasty PATŘÍ sešlápnuté PET lah-
ve, plastové obaly, fólie a sáčky. Do těchto ná-
dob NEPATŘÍ mastné a znečištěné obaly, obaly 
se zbytky potravin, obaly od  nebezpečných 
látek a plastové stavební materiály.

SKLO
Do nádob na sklo PATŘÍ skleněné lahve od ná-
pojů, sklenice a tabulové sklo. NEPATŘÍ do nich 
keramické výrobky, autosklo, zrcadla, drátova-
né sklo, pokované sklo a zálohované skleněné 
lahve.

NÁPOJOVÉ KARTONY
Do  nádob na  nápojové kartony PATŘÍ se-
šlápnuté krabice od džusů, vína, mléka a mléč-
ných výrobků. NEPATŘÍ do nich sáčky od kávy 
a nápojové kartony se zbytky nápojů.

JEDLÉ OLEJE A TUKY
Do nádob na jedlý olej a tuk PATŘÍ pouze vy-
chladlý kuchyňský olej a  tuk v  uzavřené PET 
lahvi. Do  nádoby NEPATŘÍ nebezpečné látky 
a jiné odpady olejů (např. motorové).

BIOLOGICKY ROZLOŽITELNÝ ODPAD
Do  nádoby na  biologicky rozložitelný odpad 
PATŘÍ slupky a  odkrojky ze zeleniny a  ovo-
ce, tráva, listí, seno, piliny a  hobliny, květiny 
a rostliny, menší kusy dřeva, větve, kůra, papí-
rové čajové sáčky, kávová sedlina, staré pečivo 
v menším poměru a kompostovatelné nádobí 
a  sáčky. Tyto odpady lze také kompostovat 
v zahradních kompostérech. Do nádob a kom-
postérů NEPATŘÍ zbytky masa, kůže, kosti, 
zbytky vařeného jídla, použité rostlinné oleje 
a  tuky, psí a  kočičí exkrementy, podestýlka 
masožravých zvířat, chorobami napadené 
rostliny, skořápky ořechů a pecky, popel z uhlí 
a uhynulá zvířata.

VYSLOUŽILÁ ELEKTROZAŘÍZENÍ
Do  nádoby na  vysloužilé elektrozařízení PA-
TŘÍ veškerá drobná elektrozařízení z  kance-
láře i  z  domácnosti, baterie a  akumulátory. 
Do  této nádoby NEPATŘÍ zářivky, autobaterie 
a rozměrnější zařízení. Rozměrnější zařízení lze 
odevzdávat na sběrném dvoře.

ODĚVY A TEXTIL
Do nádoby na  textil PATŘÍ čisté a v pytli uza-
vřené textilní materiály. Do  nádoby NEPATŘÍ 
špinavé textilie, umaštěné a znečištěné hadry, 
kožichy, molitan a peřiny.

Kandidát Navrhující 
strana

Politická 
příslušnost

1. kolo 2. kolo
číslo příjmení, jméno, tituly hlasy % hlasy %

1 Fischer Pavel Senátoři BEZPP 219 5,94 X X

2 Bašta Jaroslav Poslanci SPD 114 3,09 X X

4 Pavel Petr Ing. M.A. Občan BEZPP 1 535 41,64 2 377 62,03

5 Zima Tomáš prof. MUDr. DrSc. Senátoři BEZPP 18 0,48 X X

6 Nerudová Danuše prof. Ing. Ph.D. Občan BEZPP 479 12,99 X X

7 Babiš Andrej Ing. Poslanci ANO 1 183 32,09 1 455 37,96

8 Diviš Karel PhDr. Občan BEZPP 48 1,30 X X

9 Hilšer Marek MUDr. Bc. Ph.D. Senátoři MHS 90 2,44 X X

Počet okrsků Voliči  
v seznamu 

Vydané 
obálky 

Volební  
účast v % 

Odevzdané 
obálky 

Platné  
hlasy 

% platných 
hlasů

1. kolo 6 5 546 3 718 67,04 3 717 3 686 99,17

2. kolo 6 5 518 3 852 69,81 3 852 3 832 99,48

Výsledky volby prezidenta republiky 2023 v Benátkách nad Jizerou
Volilo se ve 2 kolech v termínech 13. a 14. ledna a 27. a 28. ledna.
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SMĚSNÝ (ZBYTKOVÝ) KOMUNÁLNÍ ODPAD
Do nádoby na směsný komunální odpad PAT-
ŘÍ pouze zbytkový odpad, který nelze vytřídit. 
Jedná se zejména o mastné a silně znečištěné 
obaly, použité hygienické potřeby, zbytkový 
komunální odpad a smetí. Do nádoby na směs-
ný komunální odpad NEPATŘÍ nebezpečné od-
pady, biologicky rozložitelné odpady, stavební 
odpady a využitelné tříděné odpady.
Občané města mohou také využívat Sběrný dvůr, 
který je umístěn v areálu Technických služeb měs-
ta Benátky nad Jizerou na adrese Kbel 120, 294 71 
Benátky nad Jizerou, kde mohou ZDARMA ode-
vzdávat textilní materiály, vyřazená elektrozaříze-
ní, dřevo, kovy, biologicky rozložitelný odpad, ob-
jemný odpad, pneumatiky a nebezpečné odpady.
Děkujeme, že správně oddělujete vyproduko-
vané odpady. Materiálově využitelné separo-
vané odpady jsou dále předávány k recyklaci, 
během které jsou tyto materiály zpracovány 
na nové výrobky.

Veřejná nabídka
Město Benátky nad Jizerou na základě usnese-
ní Rady města č. 24/2R/2023 vypisuje veřejnou 
nabídku na  pronájem městského bytu č. 1.1 
v prvním podlaží domu čp. 39, Husovo náměs-
tí, Benátky nad Jizerou.  
1. bytová jednotka 1+1 s  balkónem o  ve-
likosti 61,31m² (kuchyň 17,05 m², pokoj 
24,87 m², předsíň 3,22 m², koupelna + WC 
4,61 m², zádveří 1,56 m², balkón 10 m²)
-  cena nájemného činí 55,01 Kč/m² pro rok 

2023
- měsíční zálohy na služby činí: 2 500 Kč
- teplo, vodné stočné 300 Kč/1 osoba
-  délka nájmu bude na  dobu určitou 1 rok 

s možností uzavření smlouvy na dobu ne-
určitou v případě plnění podmínek dle ná-
jemní smlouvy.

Požadavek na strukturu a obsah nabídky
1. Předpoklady pro podání žádosti
- věk minimálně 18 let;
- není a nebyl v posledních dvou letech dluž-
níkem města;
- nebyl vyloučen z účasti ve výběrovém říze-
ní z důvodu uvedení nepravdivých údajů;
- výběrového řízení má právo zúčastnit se 
každý občan EU;
- zájemce o městský byt nesmí mít v proná-
jmu jiný městský byt.
2. Náležitosti žádosti
- jméno, příjmení, datum a  místo narození, 
přesná adresa trvalého bydliště, státní přísluš-
nost, číslo občanského průkazu, datum a pod-
pis zájemce;
- počet členů rodiny, žijících se zájemcem 
ve společné domácnosti (včetně nezletilých dětí);
- údaj o bytových poměrech zájemce;
- údaj o  tom, zda je zájemce majitelem či 
spolumajitelem bytu či domu s byty;
- potvrzení o  bezdlužnosti zájemce včetně 
členů žijících ve společné domácnosti vůči měs-
tu Benátky n. Jiz. (vydá finanční odbor MěÚ);
- potvrzení zaměstnavatele o  výši příjmů 
všech výdělečně činných členů domácnosti 
v předchozím roce.  
3. Prohlídla objektů
Prohlídku bytu je možné domluvit s paní Car-
vovou na telefonním čísle 326 375 328.
4. Způsob hodnocení nabídek
Způsob hodnocení je v kompetenci Rady měs-
ta. Město si taktéž vyhrazuje možnost odmít-
nout všechny předložené nabídky.
Nabídky musí být podány v uzavřených obál-
kách a  zřetelně označeny „Výběrové řízení 

– Pronájem bytu, Husovo náměstí 39 - neote-
vírat nabídka“.  Na obálce bude dále uvedena 
adresa uchazeče.
Nabídku doručte na  adresu: Městský úřad 
Benátky nad Jizerou, Zámek 49, 294  71 Be-
nátky nad Jizerou, v  termínu nejpozději 
do 10. 3. 2023.
Případné další informace:
Městský úřad Benátky nad Jizerou, odbor sprá-
vy majetku a rozvoje města, Jana Carvová, tel.: 
326 375 328, e-mail: carvova@benatky.cz

PhDr. Karel Bendl, starosta města

Setkání partnerských měst
Vždy na začátku nového volebního období se 
setkávají zástupci partnerských měst se zá-
stupci našeho města. Nejinak tomu bylo i nyní, 
kdy v netradičním prostředí Středověké krčmy 
v Dětenicích, došlo v lednu k přátelskému po-
sezení vedení Benátek nad Jizerou, Hustopečí 
a Modry. Za naše město se zúčastnil místosta-
rosta RNDr. Pavel Štifter, radní Mgr. Radek Do-
stál a Libor Čapek a tajemník Ing. Marek Mařík, 
z  Hustopečí přijela starostka PaedDr.  Hana 
Potměšilová a místostarostové Bc. Josef Horák 
a Bořivoj Švásta a Modru zastupoval primátor 
Mgr.  Juraj Petrakovič a  zástupce primátora 
Ing.  Marian Gavorník. Byly projednány body 
nového memoranda. V  Benátkách přivítáme 
skauty, město Hustopeče navštíví žáci a učitelé 
ze základních uměleckých škol a do Modry se 
pojedou podívat senioři. Ani žáci základních 
škol nepřijdou zkrátka. Pro tradiční sportovní 
klání školáků se již vybírá vhodný termín.  

Správa sportovních zařízení
Veřejné bruslení - únor 2023

Pá 3. 2. 2023 12:45 – 14:15 hod.
So 4. 2. 2023 10:30 – 12:00 hod.
Ne 5. 2. 2023 14:00 – 15:30 hod.
So 11. 2. 2023 17:45 – 19:15 hod.
Ne 12. 2. 2023 13:45 – 15:15 hod.
So 18. 2. 2023  09:30 – 11:00 hod.
Ne 19. 2. 2023  14:00 – 15:30 hod. 
So 25. 2. 2023  14:00 – 15:30 hod.
Ne 26. 2. 2023  14:00 – 15:30 hod.
Po 27. 2. 2023 13:00 – 14:30 hod.
Út 28. 2. 2023 13:00 – 14:30 hod.
St 1. 3. 2023 11:00 – 12:30 hod.
Čt 2. 3. 2023 13:00 – 14:30 hod.
Pá 3. 3. 2023 11:15 – 12:45 hod.
So 4. 3. 2023 15:30 – 17:00 hod.
Ne 5. 3. 2023 14:30 – 16:00 hod.

Aktuální rozpis veřejného bruslení je zve-
řejňován na  stránkách www.sszbenatky.cz,  
kde jsou nejaktuálnější informace k veřejné-
mu bruslení.
Možnost pronájmu ledu pro rekreační hra-
ní hokeje – on-line formulář na  stránkách 
www.sszbenatky.cz.

Disco bruslení

  Snímek z Disco bruslení na benáteckém zim-
ním stadionu v sobotu 28. ledna 2023

Oznámení

Tímto vám oznamujeme, že firma Ing. Jiří 
Zejval, Dražice 110, 294 71 Benátky nad 
Jizerou, ukončila svoji činnost v  oblasti 
výroby a  rozvodu tepelné energie a  vý-
roby elektřiny k  31. 12. 2022, tedy čin-
nost dle ROZHODNUTÍ o udělení licence 
č. 310100151, ROZHODNUTÍ o  udělení 
licence č. 320100154 a  ROZHODNUTÍ 
o udělení licence č. 110100124 a VÝRO-
BA tepelné energie a rozvod dle živnos-
tenského zákona. Jeho nástupcem je 
firma Thermoservis spol. s r. o., gen. So-
chora 2175, 288  02 Nymburk, zapsaná 
v OR vedeném Městským soudem v Pra-
ze oddíl C vložka 10137, která v  plném 
rozsahu přebírá všechny tyto činnosti, 
neboť dne 25. 7. 2022 koupila s  účin-
ností k 31. 12. 2022 část závodu Ing. Jiří 
Zejval, Dražice 110, 294 71 Benátky nad 
Jizerou. Tímto Thermoservis, spol. s  r. o. 
přebírá všechny nájemní smlouvy uza-
vřené mezi Ing. Jiří Zejval, IČO: 48938165 
a to v souladu s rozhodnutím Rady měs-
ta Benátky nad Jizerou ze dne 16. 9. 2022 
ke dni 1. 1. 2023.
V Benátkách nad Jizerou dne 2. 1. 2023

Ing. Jiří Zejval, majitel firmy 
a Thermoservis, spol. s r. o.

Upozornění na splatnost místních 
poplatků pro rok 2023 za obecní 

systém odpadového hospodářství 
a ze psů.

Poplatek ze psů je splatný nejpozději 
do 15. 2. 2023.

Číslo bankovního účtu: 19-0483202319/0800
a) 100 Kč ročně za psa chovaného v  rodin-
ném domě nebo na zahradě;
b) 1 000 Kč ročně za psa chovaného v domě 
se čtyřmi a více byty;
c) 200 Kč ročně za psa, pokud je jeho držitel 
poživatelem invalidního, starobního, vdov-
ského nebo vdoveckého důchodu, který je 
jeho jediným zdrojem příjmu, anebo poži-
vatelem sirotčího důchodu.
Za  každého dalšího psa téhož držitele se 
poplatek ze psů zvyšuje o  50 % základní 
sazby uvedené v písm. a) až c).

Poplatek za komunální odpad 
je splatný nejpozději k 31. 3. 2023.

Číslo bankovního účtu: 182-0483202319/0800
Výše poplatku 420 Kč/osoba.
Jako variabilní symbol uvádějte číslo přidě-
lené v předchozích letech.
V  případě potřeby sdělí správný variabilní 
symbol paní Jana Carvová (referent správy 
a bytového fondu), tel. 326 375 328, carvo-
va@benatky.cz
Úhradu lze provést bankovním převo-
dem, poštovní poukázkou A  na  poboč-
kách české pošty či platební kartou/v ho-
tovosti na  pokladně městského úřadu 
v úřední dny.
V  případě, že jste již poplatky uhradili, po-
važujte toto upozornění za bezpředmětné.
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Bezpečnost v Benátkách nad Jizerou
Z činnosti Policie ČR Benátky nad Jizerou 

– listopad a prosinec 2022
Policie ČR pravidelně monitoruje kriminalitu v obvodu Benátky nad Ji-
zerou. Ve  spolupráci s  místním Obvodním oddělením Policie ČR vám 
přinášíme měsíční statistiku v porovnání s předchozími roky.
Násilná kriminalita
- Nebezpečné pronásledování
- Ublížení na zdraví a poškození cizí věci
Objasněné případy
- Vloupání do rodinného domu a odcizení lednice
- Vloupání do chaty a odcizení jízdních kol
- Útěk vězně
- Zanedbání povinné výživy
-  Vloupání do zahradního domu, poškození vozidla a odcizení plyno-

vé pistole
- Zanedbání povinné výživy
- 3 x Řízení vozidla pod vlivem alkoholu, Zolpidemu
-  9 tr. spisů odloženo – nejde o  podezření z  tr. činu nebo tr. stíhání 

neúčelné
- 14 trestních spisů postoupeno na SKPV MB
- 5 trestních spisů odevzdáno k projednání přestupku
Oznámené případy
- 2 x podvod na internetu (celková škoda 300 000 Kč)

Bezpečnostní opatření
- 3 x Dopravně bezpečností akce
- 10 x Uzávěra hranice – Slovensko 2022
- Pátrání po pohřešované osobě
-  49 případů nesprávného parkování (46x oznámení přestupku, 

3x pokuta) 

Ples města 2023  
Po  covidové odmlce, kdy jsme 
nemohli v  roce 2021 ani v  roce 
2022 ples města z  důvodu vlád-
ních opatření uspořádat, v sobotu 
4. února proběhl ve  velkém sále 
Záložny jeho 27. ročník. Všichni 
jsme se na něj těšili, o čemž svědčí 
i zájem občanů, protože vstupen-
ky na ples byly rychle zcela vypro-
dané. Všechny přítomné přivítal 
pan starosta PhDr.  Karel Bendl 
a  následně se o  úvodní předtan-
čení postaral Taneční klub FIS pod 
Taneční školou Ladislava Fišera 
a  zatančil latinskou formaci spo-
lečenských tanců v  choreografii 

Tomáše Hořeního a Evy Kolářové. 
Formace byla pod názvem Hava-
na Mix. K  poslechu a  tanci zcela 
naplněnému sálu hrála tradičně 
hudební skupina CONTO v  čele 
s  Vladimírem Čepičkou. O  obdi-
vuhodné vystoupení se postara-
la Mistryně světa i  Evropy v  pole 
dance Iveta Číla a  večer zpestřila 
hudební produkcí ABBA revival.  
Město Benátky nad Jizerou tímto 
děkuje všem našim 48 sponzorům 
jak za hodnotné ceny, tak i za ma-
ličkosti, kterými se rozhodli potě-
šit návštěvníky plesu v  tombole.   
Díky nim bylo připraveno více 
než 400 výherních cen v  různých 
cenových hodnotách. Děkujeme 
a těšíme se na 28. ročník.

MĚSTO BENÁTKY NAD JIZEROU
Zámek 49
Benátky nad Jizerou

P O Z V Á N K A

starosta města Benátky nad Jizerou svolává
 veřejné zasedání 

Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou

Termín konání:  pondělí 20. 2. 2023 od 17:00 hodin
Místo konání:  KVC Záložna – velký společenský sál

S programem zasedání bude veřejnost seznámena pozvánkami 
na úředních deskách a na webových stránkách města.

 Předtančení - Taneční klub FIS

 Tradiční losování tomboly

 Vystoupení pole dance - mistrině světa i Evropy Iveta Číla

 ABBA revival
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Základní škola Husovo náměstí

30 let republiky aneb 30 důvodů, proč je dobré tady žít
Není snad nikdo, kdo by nezaznamenal, že 1. ledna 2023 uplynulo prá-
vě 30 let od  vzniku samostatné České republiky. Za  těch třicet let ta 
naše republika zažila mnoho dobrého i zlého, úsměvného, nad spous-
tou věcí jsme žasli, divili se, jindy jsme radostí nemohli ani uvěřit. Nefun-
guje jistě na plných sto procent, leccos by se dalo vylepšit, přesto jsme 
hrdí na to, že žijeme právě tady a teď.
V rámci lednových prvouk, vlastivěd nebo třídnických hodin se děti na-
příč školou zamýšlely nad tím, co se jim na našem státě líbí, čím jsme se 
proslavili, co jsme dali světu během těch 30 let. Výsledky jejich práce se 
už zhmotňují, v únoru budeme mít jasno – budeme znát 30 hlavních dů-
vodů, proč je dobré žít v České republice z pohledu našich dětí. Těším se.

Mgr. Běla Burkovcová

 Jedna z dětských prací

Lyžařský a snowboardový kurz
V neděli 8. 1. 2022 jsme vyrazili na lyžařský a snowboardový kurz. Vzhle-
dem k tomu, že se ve čtvrtek uzavřel areál na Klínovci, kam pravidelně 
jezdíme, plno z nás tušilo, že to s pohybem na svahu nebude nijak valné.
V pondělí ráno jsme vyrazili na obhlídku skiareálu a ujistili jsme se, že 
na  lyžování to zatím opravdu moc nevypadá. Cestou zpátky jsme se 
podívali do Německa a na odpoledne jsme si objednali jízdu parní lo-
komotivou a historickými vozy. Po obědě jsme vyrazili zpátky do Ně-
mecka, svezli se vlakem a na chalupu jsme se vrátili těsně po setmění. 
Po  večeři nás čekaly společné seznamovací soutěže (ledolamky), vy-
stoupení „kouzelníka“ a scénky, které si připravily děti. Za pondělí jsme 
našlapali mimo chalupu celkem 17 km.
Úterní ráno nás přivítalo lehkým sněhovým popraškem.  Dopoledne 
jsme se přesunuli autobusem na Boží Dar a po turistické značce jsme se 
dostali na vrchol Klínovce. Cestu z kopce jsme vzali po sjezdovce a zbyt-
ky sněhu lákaly k různým radovánkám, které aspoň trošku připomínaly 
zimu. Oběd byl domluvený na pozdější dobu, a tak nám po něm zbyl 

čas jenom na hry po okolí – lidské pexeso a Kimovy hry na procviče-
ní paměti. Po večeři přednáška „horské služby” a na závěr trocha teorie 
z první pomoci. A samozřejmě nemohlo chybět ani praktické procviče-
ní. V úterý máme v nohách 16 km.

 Koulovačka na Klínovci

Ve  středu nám počasí nepřeje a  lehce prší. Autobusem se přesouváme 
do Karlových Varů. Po krátké procházce po městě a rozchodu se rozdělu-
jeme na dvě skupiny. Jedna se přesouvá do bazénového centra a  jde se 
vykoupat. Kdo do bazénu nechtěl vyrazí na detailnější prohlídku kolonády. 
Po kolonádě vystoupáme a Karlovy Vary obcházíme po okolních kopcích. 
Kromě hezkých výhledů na  město objevujeme i  vyvýšenou stezku nad 
oborou daňku a srnců.  Po návratu a večeři proběhl program v maskách 
a na závěr opět společné hry. Ve středu nám to kolem Varů vyšlo na 11 km.

 Navštívili jsme i Karlovy Vary

 Večer jsme se opravdu nenudili

Ve čtvrtek dopoledne jsme vyrazili do Německa na vrchol Fichtelberg, 
který můžeme každý den pozorovat od chalupy. Sníh také nic, ale za to 
nám na vrcholu velmi vydatně foukalo. Zvládli jsme vcelku pěkné pře-
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ěstí. archiv ZŠ Pražská

výšení a  po  pozdějším obědě, kdy venku slušně pršelo, jsme udělali 
aspoň pár her kolem chalupy a  před večeří ještě dobrovolné uvnitř. 
Poslední večer nemohla chybět závěrečná diskotéka. Solidní výšlap 
a zhruba 10 km.
V pátek dopoledne nás čekalo balení a úklid a krátká procházka (7 km) 
k  větrným elektrárnám, které se nám celý týden točily nad chatou. 
Po obědě naložení zavazadel a hurá domů.
Za dobu, co jezdíme na lyžák na Klínovec, se nám nestalo, že by se ne-
dalo jezdit celý týden. S počasím, bohužel, nic moc neuděláme. Přesto 
doufáme, že si to děti užily a poznaly hory aspoň trochu jinak.

Mgr. Václav Burkovec
Slavnost prvního čtení

Slavnost prvního čtení je už na naší škole tradicí a všichni se na tuto akci 
moc těší. 31. 1. 2022 se v odpoledních hodinách v Záložně sešli rodiče 
i prarodiče a kamarádi dětí z prvních tříd.
Prvňáci ukázali, co za  celý první půlrok školní docházky zvládli, spolu 
s paní učitelkou si připravili hodinové vystoupení, které bylo plné pohá-
dek, básniček, vtipů a písniček za klavírního doprovodu paní učitelky Jaré.  
Na konci celého představení některé děti četly úryvky z nové knížky, kterou 
si následně společně s prvním výpisem z vysvědčení odnesly na památ-
ku domů. Všem dětem se to moc povedlo a potěšily nejen své rodiče, ale 
i všechny paní učitelky, které se podílely na nacvičení celého vystoupení.

Vyučující prvních tříd

 Děti z 1. B třídy při Slavnosti prvního čtení 

 Z vystoupení dětí 1. A na Slavnosti prvního čtení

Základní škola Pražská
Dějepisná olympiáda 2022-23

Dne 6. 12. 2022 proběhlo školní kolo dějepisné olympiády se zaměřením 
na moderní dějiny období 1945-1992. Protože se jedná o období, které 
žáci 8. - 9. ročníku dosud neprobírali, jednalo se celkem o výzvu a tvrdou 
domácí přípravu. Školního kola se zúčastnilo 11 dějepisných nadšenců. 
Maximální počet bodů z testu byl stanoven na 60 bodů. Nejlepšího výko-
nu dosáhl Otakar Rákosník (9. C) s 59 body, těsně na druhém místě skon-
čil Jan Němeček (9. A) s 58 body. Na děleném třetím místě skončili Jakub 
Klaus (8. B) a Lucie Žárská (9. B) se ziskem 50 bodů. Všichni si vysloužili 
postup do okresního kola. Pochvalu si zaslouží i ostatní, kteří v mnoha 
případech překonali 60% hranici pro úspěšné řešitele.
Dne 18. 1. 2023 proběhlo v DDM v Mladé Boleslavi okresní kolo této soutě-
že. Tentokrát za účasti 43 žáků základních škol a víceletých gymnázií. Maxi-
mální počet bodů z testu byl 80. Naši žáci se v soutěži neztratili a výborně re-
prezentovali svou školu. Jakub Klaus (8. B) obsadil s 63 body krásné 4. místo, 
když zaostal o pouhé dva body za vítězem. Otakar Rákosník skončil na velmi 
pěkném 8. místě s 60 body, Lucie Žárská byla s 44 body na 31. pozici. Gratu-
lujeme a děkujeme žákům za přípravu a reprezentaci školy.

Mgr. Jaroslav Fröhlich
Bruslení během hodin tělesné výchovy

Leden a únor máme v tomto školním roce vyhrazený na bruslení na be-
náteckém zimním stadionu. Je to v rámci tělocviku zpestření, na které 
se většina žáků těší.
Svižnou procházkou dojdeme na stadion, přezujeme se a bruslíme. Žá-
kům prvních a druhých tříd chodí s utahováním bruslí pomáhat rodi-
če. S prvňáky někdy vyrazí jejich patroni z devátých tříd. Během hodin 
bruslení se žáci zdokonalují v  základních dovednostech, ti zdatní se 
toho naučí ještě víc. Součástí hodin jsou také různé soutěže, štafety, hry 
a některé třídy si zahrají i hokej. 
Celou výuku bruslení zakončíme posledním únorovým pátkem před 
jarními prázdninami. Budeme mít karneval! První dvě hodiny děti první-
ho stupně, a pak si zábavu na ledě užijí žáci druhého stupně. Po jarních 
prázdninách se na chvíli vrátíme do haly a pak už budeme hodně venku. 

Mgr. Vanda Štěpánková

 3. B si užívá led sama pro sebe

 5. A nacvičuje oblouk

 9. A a 9. B - hrajeme si

  

 3. C jde na to  Kluci z 9. A čekají na střídání

Lyžařský výcvik
Na první týden v lednu jsme měli naplánovaný lyžařský výcvik na Dvo-
račkách. Bohužel, vzhledem k  nulovým sněhovým podmínkám, jsme 
lyže ani nevyndali z obalů.
V pondělí 2. ledna jsme zamávali rodičům a vyrazili směr Rokytnice nad 
Jizerou. Letos jsme jeli v počtu 47 žáků z devátých tříd. Hned úvodní 
stoupání z  parkoviště v  Rokytnici nahoru na  Dvoračky prověřilo naše 
morální nasazení. Vzhledem k tomu, že sněhu jsme cestou viděli málo, 
věděli jsme, že to na sportování na lyžích asi nebude. Za celý týden jsme 
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nachodili kolem 80 kilometrů. Došli jsme k  prameni Labe, byli jsme 
na  Studenově, Huťském vodopádu, 2x na  Ručičkách – tam byl bufet, 
velké zpestření celé procházky. 
Připravený program na večery jsme měli už ve středu vyčerpaný, takže 
jsme vymýšleli další a další zábavu. Žáci byli rozděleni do skupin, psali 
básně na téma lyžák, psali příběhy, kde všechna slova musela začínat 
na P, hráli reklamy, videoklipy, soutěžili v Riskuj, předváděli pantomimu, 
soutěžili, kdo se nejvíc oblékne, nechyběla diskotéka, hráli jsme Activi-
ty, karty, …, všechno, jak má být, jen to zkrátka nebyl lyžák.
Nikomu se nic nestalo, nikdo neonemocněl, možná se někdo zamiloval. 
Žáci byli výborní, ač se těšili na lyže, poradili si s tím skvěle, i personál 
chaty je chválil, že jsou moc hodní! I bez sněhu jsme to zvládli a velký 
dík patří jak žákům, tak pedagogům, protože ani pro nás to nebylo úpl-
ně snadné. 

Za celý kolektiv Mgr. Vanda Štěpánková

 Oblíbená přestávka na Ručičkách

 9. C, 9. B a 9. A u Huťského vodopádu

Beseda o zvířatech v lese
V říjnu byl školní družinou vyhlášen dobrovolný sběr žaludů pro les-
ní zvířata. Děti se moc snažily. Ve  svém volném čase nasbíraly ně-
kolik přepravek těchto podzimních plodů. Ty jsme společně předali 
Správě městských lesů Benátky nad Jizerou. Ve  čtvrtek 12. 1. 2023 
nás ve  škole navštívili pracovníci z  městských lesů, aby nás infor-
movali, jak si zvířata na  plodech pochutnala a  jak se jim v  zimním 
období daří. Děti se dozvěděly mnoho dalších zajímavých informací 
o tom, jak zvířata v lese žijí. Celá akce se moc povedla a děti si od-
nesly drobné dárky.
Mysliveckému spolku Benátky nad Jizerou děkujeme za přínosnou besedu.

Vychovatelky ŠD

 Vidíme zajímavosti ze světa zvířat v lese

1. B v Centru Jungle
Za  pololetní úsilí, pěkné známky a  školní úspěchy vyrazili žáci z  1. B 
do zábavního Centra Jungle v Benátkách nad Jizerou, kde si užili celé 
dopoledne. V  tomto pěkném interiérovém hřišti si společně zařádili 
na  trampolíně, pavoučí síti, skluzavce či bazénu s  balonky. Nechybě-
lo zde i  skvělé občerstvení a spousta dobrot pro děti. Moc děkujeme 
za hezky strávený pátek a budeme se těšit na další návštěvu.

Mgr. Miroslava Cásková

 1. B v Jungli

Projekt České spořitelny Abeceda peněz
Naši druháci se letos přihlásili do  projektu České spořitelny Abeceda 
peněz. Zahájení celé akce bylo v pondělí 16. ledna 2023, kdy děti pro-
šly vstupním interaktivním kvízem, aby se zjistila úroveň jejich znalostí. 
Ve středu 18. ledna přijela paní lektorka a zábavnou formou děti sezná-
mila s pojmy, příjem, výdaje, banka, šetření, kde se získávají peníze a jak 
si rozložit výdaje od nezbytně nutných až po ty, za které si lze udělat 
radost. S chutí se všichni zapojili do sledování interaktivní tabule s jed-
notlivými úkoly, hlasovali pomocí speciálních lístků, odpovídali na otáz-
ky podle svých schopností a znalostí z rodiny, počítali skutečné peníze. 
Děti také dostaly knížečku se samolepkami a pracovními listy, plánek 
cesty k finanční gramotnosti, dětské peníze na praktické pokračování 
při nakupování ve fiktivním obchodě. Po určité době, kdy už budou pra-
covat jen s p. učitelkou, bude opět následovat srovnávací test, aby se 
ukázalo, jak si děti rozšířily znalosti a co nového si zapamatovaly.

Mgr. Ilona Hanušová

 Pracujeme ve skupinkách
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 Přemýšlíme, jak bychom se zachovali

Základní škola 17. listopadu
I dospělí se mají co učit

 Resuscitace 

V pátek 27. 1. byli pedagogové včetně 
paní školnice proškoleni na rozšířenou 
první pomoc. Školu navštívil instruktor, 
záchranář, hasič pan Petr Kindl s kole-
gyní. Školení proběhlo praktickou for-
mou, žádné nudné čtení prezentací. 
Naučili jsme se, jak celkově přistupovat 
k události, kam a jak zavolat, jak ošetřit 
krvácení (tepenné, žilní, z nosu, uší), jak 
ošetřit amputace ruky, prstů, jaké jsou 
základní polohy (stabilizační a protišo-
ková), jak ošetřit popáleniny, co dělat 
při pádu z  výšky, febrilních křečích 
a  epilepsii, jak poskytnout pomoc při 

alergické reakci z  jídla nebo bodnutí hmyzem – anafylaktický šok, jak 
poskytnout pomoc při úpalu a  úžehu, vdechnutí cizího tělesa nebo 
bezvědomí. Zažili jsme legraci, školení, i když proběhlo v pátek odpo-
ledne, bylo fajn. Prostě „Každý život se počítá“.

Pedagogové školy

 Ošetření tepenného krvácení

Arteterapie
V polovině ledna proběhla další hodina arteterapie. Žáci výtvarně zpra-
covávali téma „Co máme a nemáme rádi.“ To, co v oblibě žáci nemají, 
symbolicky roztrhali a z kousků vytvořili mozaiku – obraz toho, co nao-
pak rádi mají. Pracovali s velkým zaujetím, práce je bavila.

 Arteterapie

Lednová canisterapie
Každý už dnes ví, že canisterapie má pozitivní vliv na  člověka. U  nás 
ve škole, respektive hlavně naši žáci, si to mohli v  lednu opět osobně 
vyzkoušet, jak jinak než s velkým úsměvem. S nadšením se přivítali s ne-
skutečně klidnou psí kamarádkou Snookie a  ochotně splnili všechny 
úkoly, které si pro ně paní Holmanová připravila. Mezi úkoly patřilo tra-
diční krmení, hlazení, česání, vodění, dávání pokynů či vymýšlení slov 
na vybrané písmeno. Nyní se už všichni těší na další návštěvu.

 Canisterapie

Základní škola Otevřeno
Umělá inteligence o ZŠ Otevřeno

O  následující článek jsme požádali umělou inteligenci (OpenAI - 
ChatGPT) prosbou: „Napiš článek o  ZŠ Otevřeno v  Benátkách nad Ji-
zerou“. Omluvte proto, prosím, některé věcné chyby, které se v  textu 
vyskytují.
Základní škola Otevřeno v Benátkách nad Jizerou je moderní a inovativní 
škola, která se snaží poskytovat svým žákům kvalitní vzdělání pomocí nej-
novějších metod a technologií.
Škola se pyšní bohatým kulturním a sportovním programem, který nabízí 
žákům možnost rozvíjet své zájmy a  talenty. Mezi nejoblíbenější aktivity 
patří například divadelní kroužek, hudební skupina nebo sportovní týmy.
Důraz je kladen také na  rozvoj digitálních dovedností, a  proto škola dis-
ponuje moderními počítači a interaktivními tabulemi. Žáci se tak mohou 
učit nejen teoreticky, ale také prakticky využívat své dovednosti v různých 
projektech a aktivitách.
Škola se také snaží vytvářet přátelskou a podpůrnou atmosféru pro všech-
ny žáky, bez ohledu na  jejich schopnosti nebo pozadí. K  tomu slouží na-
příklad individuální plánování výuky nebo podpora žáků s  speciálními 
potřebami.
V neposlední řadě, škola Otevřeno se snaží o vytvoření silného partnerství 
s rodiči, a proto pořádá různé akce a setkání, kde se rodiče mohou sezná-
mit s tím, co se ve škole děje a jak mohou své děti podporovat.
Vzhledem k  svému modernímu a  inovativnímu přístupu, ZŠ Otevřeno je 
skvělou volbou pro rodiče, kteří chtějí pro své děti poskytnout kvalitní vzdě-
lání a rozvoj jejich schopností a dovedností.

Markéta Bühler, zástupkyně ředitele
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Mateřská škola města
Leden v MŠ

A jsme zpět, všichni jsme si užili příchod Nového roku 2023 překrásným 
„Benáteckým ohňostrojem“ - byla to opravdu NÁDHERA a za to městu 
patří VELKÝ DÍK!!!
První měsíc v novém roce jsme se trochu báli, že si sníh už neužijeme, ale 
paní Zima nám udělala radost a sníh vykouzlila. Společně jsme stavěli sně-
huláky a různé pevnosti. Když už nám nestačily síly, protože koule byly obří, 
opřely se do  koulení i  p.  učitelky. Samozřejmě nesměla chybět pořádná 
koulovačka. Sníh je prostě prima, ale víme, že zvířátka to mají těžké najít si 
potravu, tak jsme na ně nezapomněli a donesli jim doslova pytel dobrot. Ve  
třídách  jsme se seznámili s kouzlem „tvorby“  sněhu, a co všechno se s ním 
dá dělat, samozřejmě jsme si na zahradě zahráli „koulovanou“. Dlouho jsme 
si vyprávěli o zimních sportech a to byste nevěřili kolik z nás už umí lyžovat!!!
Tento měsíc nechybělo ani divadelní představení, u kterého jsme se za-
smáli, zacvičili a také se dozvěděli jak vyzrát nad bacily. Všichni máme rádi 
pohádky a tak jsme si zdramatizovali pohádku ,,O rukavičce“, „Polámal se 
mraveneček“ a  u ,,Dvanácti měsíčků“ se učili měsíce, jak jdou po sobě. 
Máme před sebou ještě hodně pracovní zábavy, tak se s vámi loučíme 
a zase příští měsíc!

Kolektiv MŠ
  

 Vlevo: Divadlo Koloběžka přivezlo pohádku o bacilu a vitamínu
 Vpravo: U představení jsme si i zacvičili

  

 Na zvířátka v zimě myslíme   Zvířátka, přijďte na dobroty

 Povídáme si o pohádkách a stavíme hrady pro krále a královny

 Zimní vycházka

  

 Hrátky ve sněhu  Koulení nám jde

 Sněhuláček panáček

Základní umělecká škola J. A. Bendy
ZUŠka „po přechodu“

Je tomu více jak rok, kdy bylo rozhodnuto Zastupitelstvem města o pře-
chodu benátecké ZUŠ pod křídla města. Byli jsme za toto rozhodnutí 
rádi a považovali jsme ho za logické a pro školu přínosné. Samotný pře-
chod musel proběhnout během 4 měsíců, což se zdálo jako téměř ne-
možné. Díky vstřícnému přístupu města v čele s panem starostou Kar-
lem Bendlem i Školským odborem krajského úřadu zastoupeným paní 
Ingrid Vavřínkovou, se vše podařilo bez větších zádrhelů. Úkol to byl 
nesnadný, neboť nikdo s  takovým procesem neměl žádné zkušenosti 
a hledal se efektivní způsob, jak vše zvládnout. Rádi bychom vyzdvihli 
trpělivou a  pečlivou práci paní Marie Khýnové (Městský úřad Benát-
ky nad Jizerou) a Lenky Kudlové (ZUŠ J. A. Bendy). Jen pro představu 
malý výčet úkonů, které bylo třeba učinit: zřízení organizace, zápis 
do  obchodního a  školského rejstříku, převod majetku včetně financí, 
zrušení staré organizace, zrušení bankovních účtů, žádost o užití čest-
ného názvu ve jménu školy (J. A. Benda), vybrání souhlasů rodičů žáků 
a zaměstnanců školy, vrácení školného za měsíc leden, odhlášení staré 
a přihlášení nové organizace na úřadech státní správy, podpisy nových 
smluv s dodavateli energií, plynu, služeb, atd.
Vše proběhlo zdárně a od 1. ledna 2023 je škola příspěvkovou organi-
zací města, které tím zdědilo 330 žáků, 25 zaměstnanců, ale především 
školu s téměř 40letou tradicí, která vychovala za dobu svého působení 
řadu profesionálních umělců, z nichž někteří se vrátili jako pedagogové.
Pro oko pozorného laika se mění pouze cedule na škole a hlavička úřed-
ních dokumentů.

MgA. Milan Kolář
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Klub seniorů Benátky nad Jizerou
Program v Klubu seniorů - únor 2023

Středa 1. 2. 2023 14:30 hod. Cvičení
Čtvrtek 2. 2. 2023 14:30 hod. Hrátky s pamětí
Úterý 7. 2. 2023 14:30 hod. Ruční práce
Středa 8. 2. 2023 14:00 hod. Cvičení
Čtvrtek 9. 2. 2023 14:30 hod.  Expedice VARANGER - videoprojekce 

Ing. Aleny Kratochvílové
Úterý 14. 2. 2023 14:30 hod. Ruční práce
Středa 15. 2. 2023 14:30 hod. Cvičení
Čtvrtek 16. 2. 2023 14:30 hod.  Jak se dělá ... Videoprojekce
Úterý 21. 2. 2023 14:30 hod. Ruční práce
Středa 22. 2. 2023 14:30 hod. Cvičení
Čtvrtek 23. 2. 2023 14:30 hod.  COS v  Klaudiánově nemocnici - před-

náška vrchní sestry operačních sálů
Úterý 28. 2. 2023 14:30 hod. Ruční práce
Středa 1. 3. 2023 14:30 hod. Cvičení
Čtvrtek 2. 3. 2023 14:30 hod.  Kdo nebo co je to? Společenská hra

Městské centrum komplexní péče
Vánoční večeře s klienty a milými hosty

Dne 20. 12. 2022 jsme mohli po dlouhých dvou letech opět uspořádat pro 
naše klienty slavnostní vánoční večeři, která se u  nás konala naposledy 
v roce 2019.  Naše pozvání též přijali: pan starosta Karel Bendl, pan místosta-
rosta Pavel Štifter, paní Jaroslava Hlaváčková, paní Emilie Kalová – bývalé 
ředitelky Městského centra komplexní péče.  Dále jsme mohli uvítat pana 
faráře Marka Miškovského a pana faráře Miloše Hejzlara. Po přivítání všech 
hostů a  úvodních slovech jsme přistoupili k  vyhlášení výsledků literární 
soutěže na písmenko „J“, které se zúčastnilo celkem pět soutěžících. V kate-
gorii klient získali ocenění pan Jiří Freisleben a pan Otakar Drozda. V kate-
gorii zaměstnanec zvítězila paní Iveta Veverková. Mezi hosty byli i zástupci 
místního výrobního závodu Carborundum Electrite, a. s. a Tyrolit CEE. Paní 
Eva Melniková s panem Ludvíkem Šáchou přinesli finanční dar v hodnotě 
5 501 Kč jako výtěžek finanční sbírky, která se uskutečnila v rámci vánoč-
ního večírku. Zaměstnanci se na základě návrhů domluvili, že částka bude 
použita na nákup kompenzačních pomůcek pro klienty. Už se moc těšíme, 
až spolu naplánujeme další turnaj ve  hře „Člověče nezlob se“ a  povídání 
o Carbu, které je předmětem nesčetných debat a vzpomínek našich klientů. 
Před slavnostní večeří, kterou pro nás zajistila firma Řeznictví Baxant, 
jsme si všichni zazpívali vánoční koledy. Na kytaru nás doprovodil pan 
starosta Karel Bendl. Domácí vánoční cukroví zajistili zaměstnanci.
Vánoční atmosféra na  nás dýchla, měli jsme radost, že jsme se moh-
li zase společně sejít, popovídat a popřát si hezké svátky a především 
pevné zdraví v roce 2023.

Bc. Monika Megličová, DiS., ředitelka

  Paní Eva Melniková, paní Monika Megličová a pan Ludvík Šácha při 
předávání daru 

Domácí zabijačka 
Dne 17. 1. nastal v našem MěCKP čilý ruch od brzkého rána. Všichni jsme ne-
trpělivě očekávali příjezd našich dárců z Ježíškových vnoučat. Naším přáním 
bylo zažít domácí zabijačku. Ještě za tmy vstával náš vrchní topič p. Freisle-
ben, který věrně celou dobu přikládal pod kotel, aby byla voda dostatečně 
horká na veškeré vaření masa, jitrnic, tlačenek i zabijačkové polévky. Dámy 
se činily na  přípravách ingrediencí, které bylo potřeba oloupat, nakrájet, 
případně nastrouhat či prolisovat. Jakmile se pustili do práce řezníci p. Ivan 
Kocman a p. Tomáš Kvasnička, byla to učiněná radost. Nejen, že práce při 
povídání rychle ubývala, ale prostorem se začala šířit úžasná vůně ovaru 
a později i jitrnic. Měli jsme možnost v průběhu akce, také ochutnávat. Gu-
láš, tlačenky, jitrnice, škvarky. Většina z nás se zabijaček jako dítě účastnila 
a v tento den se umocnily vzpomínky, které na ni máme. Užili jsme si krásný 

den se srdečnými dárci. Páni řezníci byli nesmírně milí, trpěliví a profesionály 
ve svém oboru. Každý, kdo mohl, přiložil ruce k dílu a protože „hoden jest děl-
ník mzdy své“, nechali jsme si všichni náležitě chutnat. Zážitek to byl takový, 
že jsme o tom ještě dlouho mluvili. 

Jolana Palánová, administrativní pracovnice

  Pan Jiří Freisleben se celý den staral o topení pod kotlem, vydatnou 
pomocnicí byla i paní Anna Mansfeldová

 Pan řezník kontroluje, jestli výrobky klientům chutnají

 Špejlování si vyzkoušeli i klienti

  Řezníci pánové Ivan Kocman (vpravo) a Tomáš  Kvasnička, uprostřed 
marketingová manažerka paní Soňa Balan

Čokoládová show
Ve středu 11. 1. 2023 se v Městském centru komplexní péče v Benátkách 
nad Jizerou konala čokoládová show. Tuto akci v rámci projektu Ježíškova 
vnoučata pro centrum připravila profesionální cukrářka paní Lucie Průšo-
vá. Odpolední aktivita začala ukázkou výroby čokoládových bonbónů. Paní 
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cukrářka klientům vysvětlila postup a jak záleží na kvalitě čokolády, ze kte-
ré jsou čokoládové pralinky vyráběny. V průběhu ukázky tvorby bonbónů 
vyprávěla o své cukrářské praxi a na jakých místech se cukrařině učila. Asi 
nejvíce klienty centra zaujala temperace čokolády čili tepelná úprava kaka-
ové hmoty na pracovní teplotu. Se zájmem také osazenstvo společenské-
ho sálu sledovalo šikovné ruce paní cukrářky, kdy vylévala zbytek čokolády 
z plastových forem na pečící papír. Během doby čekání na ztuhnutí čoko-
ládových bonbónů pověděla paní Lucie nějaké zajímavosti o pěstování ka-
kaových bobů, ze kterých se kvalitní čokoláda vyrábí. Na konec nechyběla 
samozřejmě ani ochutnávka samotných čokoládových pralinek, při které 
se nejednomu klientovi vykouzlil úsměv na tváři.

Bc. Kateřina Škvařilová, DiS., sociální pracovnice

  Profesionální cukrářka, paní Lucie Průšová

Hvězdárna
Únor

Z planet mají v únoru na obloze hlavní slovo Mars, který je vidět po vět-
šinu noci a Jupiter s Venuší – ty najdeme večer nad jihozápadním obzo-
rem. Merkur se počátkem měsíce mihne ráno nízko nad jihovýchodním 
obzorem a po zbytek února je nepozorovatelný, stejně jako Saturn.

Už podruhé mikroúplněk
Únorový úplněk byl letos velmi podobný tomu lednovému. První úpl-
něk roku 2023 nastal 7. ledna v 0:07 SEČ a o den později byl Měsíc v od-
zemí – tedy nejdále od Země a to více než 406 tisíc kilometrů. Druhý 
úplněk nastal 5. února v 19:28 SEČ a o den dříve se Měsíc ocitl v odzemí 
– opět více než 406 tisíc kilometrů od Země. Šlo tedy o mikroúplňky 
– situace, kdy úplněk nastává poblíž apogea, nejvzdálenějšího bodu 
oběžné dráhy Měsíce okolo Země. Měsíc byl nepatrně (tedy tak, že to 
nepoznáme) menší a méně jasný než při „běžném úplňku“. Sama o sobě 
je tato situace nezajímavá pro astronomy i média, ale dva mikroúplňky 
za sebou jsou tentokrát  přípravou na dvojitý superúplněk v srpnu – ten 
bude pro astronomy stejně nezajímavý jako mikroúplněk, pro média to 
však nepochybně bude velká událost.

Venuše a Neptun v opravdu těsném objetí
V únoru se na obloze setkají dvě planety, které jsou, pokud jde o jejich 
nápadnost na obloze, naprostými protipóly. Zatímco velmi jasná Venu-
še je ze všech planet zdaleka a s rezervou nejjasnější, Neptun je naopak 
nejméně jasnou planetou. Na spatření Neptunu potřebujeme daleko-
hled. V polovině února se obě planety na obloze setkají tak těšně, že se 
vejdou do zorného pole dalekohledů, které mají potřebné zvětšení. Ne-
čekejme ovšem žádné velké efekty. Venuši spatříme jako Večernici nad 
jihozápadním obzorem, pokus o nalezení Neptunu v její blízkosti bude 
výzvou i  pro zkušené astronomy amatéry. Na  večerní obloze se tedy 
můžeme pokusit o pozorování vlastníma očima, ovšem vyzbrojenými 
kvalitním dalekohledem. Zachytit Venuši ve dne není problém, Neptun 
bude extrémní výzvou.

Pionýrská cesta ke vzdáleným planetám
Na stejný den jako konjukce Venuše s Neptunem připadá 50. výro-
čí úspěšného průletu sondy Pioneer 10 pásem asteriodů. Dnes se 
hodně hovoří o dvojici sond Voyager, které v sedmdesátých a osm-
desátých letech minulého století zkoumaly vzdálené planety Slu-
neční soustavy a poněkud se zapomíná na sondy Pioneer, které jim 
prošlapaly cestu. Program Pioneer má kořeny už na samém počátku 
kosmonautiky. Přiléhavý název napovídá, že se vždy jednalo doslova 
o pionýrské mise. První čtyři, vesměs nezdařené, pokusy o start k Mě-
síci proběhly v  roce 1958. Teprve Pioneer 4 (pátý pokus, ten první 
dostal číslo 0) startující v březnu 1959 proletěl okolo Měsíce. Na tyto 
pionýrské lety pak navázal program Ranger. I  další starty prováze-

la selhání raket, takže 
číslování misí je poně-
kud nepřehledné. Ale 
v roce 1960 byl Pioneer 
5 naveden na  dráhu 
okolo Slunce do prosto-
ru mezi Zemí a  Venuší. 
Program Pioneer tehdy 
změnil zaměření na  vý-
zkum meziplanetárního 
prostředí. Se sonda-
mi Pioneer 7 a  8, které 
startovaly na  oběžnou 
dráhu okolo Slunce 
v letech 1967 a 1968, je 
dokonce možné dosud 
spojení.
Pioneer 10 byla sonda 
úplně odlišné konstruk-
ce než ty předchozí. 
A úplně odlišného zamě-
ření. Byla vybavena vel-
kou parabolickou anté-
nou pro spojení na zemi, 
televizními kamerami pro pořizování snímků a radioaktivním zdrojem 
energie – radioizotopovým generátorem na bázi termočlánku. Starto-
vala 2. března 1972 a byla vyslána k  Jupiteru. Dne 15. července 1972 
jako první meziplanetární sonda vstoupila do  pásu asteroidů a  dne 
15. února 1973 jej opustila. Z dat je patrné, že jde o vypočtené „technic-
ky stanovené“ hranice. V prostoru mezi Marsem a Jupiterem žádné do-
pravní značky „pozor Asteroidy“ nejsou. Dnes tudy sondy k vzdáleným 
planetám prolétají bez jakéhokoliv vzrušení, ale tehdy to byl opravdu 
pionýrský čin. Nikdo netušil, kolik malých těles, jež jsme v té době ne-
byli schopni detekovat, se v pásu asteroidů nachází. I srážka s malým 
zrnkem prachu mohla být pro cestu fatální. Nakonec v  prosinci 1973 
Pioneer 10 úspěšně zkoumal Jupiter a poté se nechal urychlit planetou 
na cestu do mezihvězdného prostoru. Pioneer 10 se tak stal první son-
dou, která získala únikovou rychlost, která překročila dráhu Neptunu. 
Rutinní spojení bylo ukončeno v  roce 1967, poslední signál byl přijat 
23. ledna 2003.

Zdroj: web benátecké hvězdárny

Myslivecký spolek

Myslivecká přednáška na ZŠ Pražská Benátky nad Jizerou
Dne 12. 1. 2023 se v odpoledních hodinách na Základní škole Pražská 
v Benátkách nad Jizerou uskutečnila přednáška na téma myslivost. Mys-
livci v první řadě poděkovali žákům za sběr žaludů a bukvic pro zvěř. 
Malí posluchači se v průběhu přednášky dozvěděli zajímavé informace 
o činnostech myslivců, péči o zvěř nebo jak se správně chovat v příro-
dě. Připravena byla prezentace k  poznávání druhů zvěře a  také malá 
ukázka preparátů. Povídali jsme si též o zvěři žijící v lese nebo na poli 
a o stromech v lese.
Žáci měli v průběhu přednášky řadu zajímavých dotazů, na které mys-
livci moc rádi odpověděli. Pro všechny přítomné byla připravena malá 
pozornost. 
Děkujeme za pozvání a budeme se těšit na další shledání s žáky bená-
teckých škol.

Ing. Lukáš Hruška, LL.M.

 Z přednášky o myslivosti

 Pioneer 10 před uzavřením do aerodyna-
mického krytu rakety
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Městská knihovna
Pohádky

Se žáky 5. A, 5. B ZŠ Pražská jsme se vydali do pohádkového světa a blíže 
si přiblížili tento žánr a jeho znaky. Klasické pohádky například od Boženy 
Němcové, Karla Jaromíra Erbena, Václava Čtvrtka, Hanse Christiana Ander-
sena nebo bratří Grimmů, které provázejí již několik generací, zná jistě každý.  
Představili jsme si, jaké druhy pohádek známe a čím jsou typické. Společně 
jsme hádali ukázky z pohádek ve čtené i audio podobě, což děti velmi zaujalo.
Povídání s dětmi jsme osvěžili řadou knižních titulů z fondu knihovny. 

 O pohádkách si povídají v Městské knihovně žáci 5. A ZŠ Pražská

Zdravověda s MŠ 
Jak pečovat o zdraví a předcházet nemocem? To bylo téma besedy s dět-
mi z MŠ Poupátko a MŠ Hastrmánek. Zvlášť v tomto období, kdy mnohé 
z nás trápí respirační onemocnění, je toto téma aktuální. Vyprávěli jsme 
si, jak můžeme podpořit odolnost vůči nemocem – správnou hygienou, 
zdravou a  vyváženou stravou, otužováním či dostatkem pohybu. Děti 
prostřednictvím promítání obrázků poznávaly druhy ovoce a  zeleniny. 
Učili jsme se pojmenovat i jednotlivé části lidského těla. Řekli jsme si, co 
je pro naše tělo zdravé a co naopak. Povídání jsme zakončili pohádkou.

  Co je a není zdravé - to bylo téma návštěvy dětí z MŠ Hastrmánek v be-
nátecké knihovně

Zimní sporty
S dětmi z MŠ Mateřídouška jsme si povídali o sportech, které můžeme 
provozovat v zimním období. Vysvětlili jsme si, co se rozumí pod po-
jmem zimní sport. Následně byly dětem promítány obrázky různých 
zimních sportů a samy měly hádat, jaký sport obrázky znázorňují. Každý 
sport jsme si krátce představili a řekli jsme si, jaké potřebujeme mít vy-
bavení a kde se sport provozuje. Zopakovali jsme si, jak bychom se měli 
v zimních měsících oblékat. Děti velmi pěkně spolupracovaly a mnoho 
toho věděly. Tradičně jsme naše setkání zakončili pohádkově.

  Návštěva dětí z MŠ Mateřídouška v Městské knihovně byla zaměřena na 
zimní sporty

Statistika za rok 2022
Rok 2022 byl z velké míry stále ovlivněn epidemiologickou situací. Ve-
řejné prostory knihovny byly již zcela přístupné veřejnosti, ale někteří 
občané omezovali návštěvy veřejných prostor včetně knihoven z  dů-
vodu obav z  nákazy. Besedy pro mateřské a  základní školy byly kvůli 
vysoké nemocnosti velmi zredukovány.
Ale i  přesto počet registrovaných čtenářů v  roce 2022 mírně vzrostl 
a k naší spokojenosti to bylo hlavně u dětských čtenářů. Na počet nově 
registrovaných dětských čtenářů mělo velký vliv obnovení besed pro 
základní a mateřské školy počátkem nového školního roku. Počet vý-
půjček knih a periodik se oproti loňskému roku také navýšil.
V loňském roce navštívilo knihovnu celkem 14 778 návštěvníků a vypůj-
čili si 32 578 knih, z toho 20 230 výpůjček tvořila beletrie pro dospělé 
a 5 098 pro děti,  2 694 naučná literatura dospělí a  902 děti, 3 548 perio-
dika (MF Dnes, Boleslavský deník, ABC, Blesk bydlení, Blesk hobby, Blesk 
zdraví, Blesk pro ženy, Burda, Bydlení, Computer, Časostroj, Čtyřlístek, 
Dia styl, D TEST, Enigma, Epocha, Flóra na zahradě, Gurmet, Chatař + 
chalupář, Junior, Kreativ - Praktická žena, Květy, Letectví + kosmonauti-
ka, Lidé a Země, Maminka, Marianne, Mateřídouška, Moje psychologie, 
Můj svět, Naše krásná zahrada, Paní domu, Pes přítel člověka, Praktic-
ká Slovenka, Receptář, Reflex, Rozmarýna, Rozmarýnka, Simpsonovi, 
100+1 Svět, 100+1 Historie, 100+1 Zázraky medicíny, Story, Svět ženy, 
Tečka, Téma, Tina, Tvoříme s láskou, Týden, venkov a styl, Vlasta, Zahrád-
kář, Zdraví, Žena a život, Živá historie). 
V knihovně bylo zaregistrováno 856 čtenářů, v roce 2022 přibylo 1077 
nových knih. 
Nejžádanější knihy pro dospělé:
Prokletý kraj /Klevisová, Michaela/; Šikmý kostel /Lednická, Karin/; Pří-
telkyně /Vasilková-Keleová, Táňa/; Listopád /Mornštajnová, Alena/; Vy-
hnání Gerty Schnirch /Tučková, Kateřina/; 15 roků lásky /Hartl, Patrik/;
Hana /Mornštajnová, Alena/
Nejžádanější dětské knihy:
Emily Vichrná /Kessler, Liz/; Všude dobře doma nejlíp /Wilson, Jacque-
line/; Poděska Ivy /Krisp, Caleb/; Můj milý deníčku /Benton, Jim/; Bajky 
barda Beedleho /Rowling, Joanne/; Tlapková patrola /Man-Kong, Mary/; 
Minecraft /Farwell, Nick/
Nejčtenější periodika oddělení pro dospělé:
Vlasta; Téma; Květy; Reflex; Naše krásná zahrada; Paní domu; Gurmet
Nejčtenější periodika dětské oddělení:
Simpsonovi; Čtyřlístek; Mateřídouška; Computer; Rozmarýnka; Ča-
sostroj; ABC
V knihovně se uskutečnilo celkem 27 akcí pro děti z MŠ a ZŠ, kterých se 
zúčastnilo 780 dětí.

Knižní novinky
Vážení čtenáři,
mezi novinkami ve  fondu MěK Benátky nad Jizerou je zapsán titul 
od Jany Jašové – „Znič to jméno“. Jedná se o velmi čtivý psychologický 
thriller. Dvě sestry, kterým autorka říká Rusalka a  Meluzína, vyrůstaly 
a dospívaly na malém městě u Pardubic. Jejich život nabral divoký směr 
po nečekaném úmrtí matky. Uteklo osmnáct let a starší Klára se vrací 
z Německa, kde léta žije se svým partnerem a učí na univerzitě, aby se 
sestrou zařídila pohřeb jejich otce. Doufá, že v Čechách vše proběhne 
rychle a ona tímto uzavře svou českou životní kapitolu. V rodném domě 
se vůbec necítí dobře a ve městečku panuje dusná atmosféra. Všichni 
něco skrývají.  Zlobu, nenávist, závist? Od této knížky se nechce čtenáři 
odejít… Z dalších nových knih jmenujme např. „Jelení vršek“ (Hana Ma-
rie Körnerová), „Lucemburská epopej“ (Vlastimil Vondruška), „Milostný 
dopis“ (Tracy Reesová), „Vlk samotář“ (Jodi Picoultová), „Čas odpouštět“ 
(John Grisham).
Pěkné chvíle ve společnosti knih!

MěK

Kruh přátel umění
Marek Kozák poprvé v Benátkách

Dne 14. března se u nás prvně představí laureát mnoha soutěží, klavíris-
ta, varhaník a skladatel Marek Kozák. Jeho bohatý a pestrý program by 
mohl být nazván také programem děl skladatelů emigrantů či exulantů.
Prvou skladbou bude transkripce třetí partity pro sólové housle E dur 
BWV 1006 Johanna Sebastiana Bacha, jak ji provedl Sergej Rachmani-
nov, ruský klavírista a skladatel, jenž se po bolševické revoluci do své 
vlasti již nikdy nevrátil.
Dalším autorem večera je Franz Liszt, klavírista a  skladatel rakousko– 
maďarského původu a celý život žijící v  různých zemích střední Evro-
py a Středomoří. Marek Kozák přednese část Prvého roku (Švýcarsko) 
rozsáhlého Lisztova cyklu Léta putování nazvanou Na Wallenstadském 
jezeře.
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I  Bedřich Smetana nežil pouze 
ve své vlasti, než se stal „tvůrcem 
české národní opery“ působil 
pět let co dirigent ve  švédském 
Göteborgu. Jeho koncertní etu-
du Na břehu mořském (složenou 
sice po  návratu do  Čech, ale od-
kazující na  pobřeží Baltu) známe 
i z podání Miroslava Sekery, jenž 
ji nahrál pro Supraphon.
Také Fryderyk Chopin patří k hu-
debníkům žijícím v emigraci, ne-
boť se po potlačení protiruského 
Listopadového povstání do  své 
vlasti již nikdy nevrátil. Jeho Bar-
karola Fis dur op. 60 a  Scherzo 
cis moll op. 39 uzavřou první část 
koncertu.
Neapolský skladatel Domenico Scarlatti strávil druhou část života 
na  portugalském a  španělském královském dvoře. Z  několika stovek 
jeho instruktivních skladeb zazní Sonáta d moll K. 1.
Druhou transkripcí večera bude Čajkovského Ukolébavka, jak ji pojal 
opět Sergej Rachmaninov.
Závěrem zazní Sonáta d moll č. 2 op. 14 dalšího ruského emigranta Ser-
geje Prokofjova, byť se tento do Ruska po osmnáctiletém exilu z nos-
talgie vrátil.
Velmi bohatý a  pestrý koncert Marka Kozáka začíná v  úterý 
14. března v 19 hodin a 30 minut v malém sále Záložny.

Lubomír Filipec
Sedláčkovo kvarteto v Záložně

Na únorovém koncertu Kruhu přátel umění se u nás 14. února již podru-
hé představí Sedláčkovo kvarteto. Houslisté Michal Sedláček a Jan Ma-
ceček, violista Tomáš Krejbich a violoncellista Matěj Štěpánek přijedou 
se skladbami českých a moravských autorů.
Prvou bude dílo českého romantického skladatele německého jazyka 
Václava Jindřicha (Wenzele Heinricha) Veita, Smyčcový kvartet e moll. 
A první část koncertu uzavře čtvrtý smyčcový kvartet současného br-
něnského skladatele Martina Wiesnera nazvaný Jubilace. Po přestávce 
zazní jediná skladba, rozsáhlý druhý kvartet Antonína Dvořáka B dur.
Koncert Sedláčkova kvarteta začíná v  úterý 14. února o  půl osmé 
v malém sále novobenátecké Záložny, vstup z náměstí.

Lubomír Filipec

 Sedláčkovo kvarteto

Divadelní spolek Bazilišek
V á ž e n í   č t e n á ř i,
po měsíci posíláme příspěvek do Zpravodaje Benátecka, kde bychom 
vás opět chtěli nalákat na některé naše počiny.
Ihned počátkem měsíce budeme mít opět možnost přivítat Divadýlko 
na dlani, které k nám tentokrát přiveze autorskou hořkou komedii Petra 
Matouška, která nás dějem zavede do počátků filmové tvorby. Ústřední 
postavou je Motl Mendl, židovský mládenec, který místo ke svému nábo-
ženství tíhne k náboženství filmu. Co může tato zvolená životní změna 
přinést? Pokud jste jako my zvědaví, tak neváhejte a přijměte pozvání

v pondělí 6. března 2023 v 19:30 hodin uvede 
ve velkém sále KVC Záložna

DS Divadýlko na dlani
hořkou komedii Petra Matouška

„PRODAVAČ SNŮ“

Opět již zahříváme jeviště zkoušením nové hry pro dospělého diváka, 
kterou bychom vám moc rádi představili na konci května. Podrobněji 
v dalších číslech Zpravodaje. 
Také bychom ještě rádi pozvali diváky do  Dolního Slivna 25. března 
2023 v 17:00 hodin, kde uvedeme naši hru „VRCHOL EVOLUCE“, o které 
víme, že některým z vás unikla.
Hezké zimní dny, plné klidu přeje 

Bazilišek benátský

Skautské středisko Povodeň
Oddílové vánoce Fialek

Dne 16. 12. skautky a  světlušky společně strávily noc v  klubovně. 
Naladit vánoční atmosféru se jim obzvlášť povedlo, proběhlo zdo-
bení perníčků, spousta tancování a nechyběla ani vánoční pohádka. 
Druhý den ráno proběhla honosná snídaně, na kterou světlušky při-
pravily tousty s pomazánkami, které samy vyrobily přímo v klubov-
ně. Všechny holčičky, mladé slečny a  vedoucí jsme si to moc užily 
a těšíme se na příští rok.

Eskymo

 Došlo i na předvánoční cvičení

  

 Perníčky všeho druhu  Zdobení nás baví

Jupiter se před námi neschoval

  Skauti benjamínci v benátecké 
hvězdárně

Při jedné naší schůzce skaut-
ských benjamínků jsme se vydali 
do  hvězdárny. Předem jsme se 
domluvili s panem Štrychem.
Většina našich malých skautíků 
navštívila hvězdárnu poprvé. Pan 
Štrych nám v krátkosti povyprá-
věl o historii hvězdářství v Benát-
kách a hvězdárny jako takové. 
Na počítači nám ukázal fotky pla-
net, Slunce a Měsíce a vzájemně 
je porovnával. Nechal nás u sebe 
i nasvačit, což je neodmyslitelná 
část našich schůzek.
Předvedl nám, jak se otáčí kopule 
i dalekohled. Protože bylo zataže-
no, dělali jsme si malé naděje, že 
něco na  nebi uvidíme. Už jsme 
chtěli odcházet, když někdo obje-
vil první ,,hvězdu’’. To bylo nadše-
ní. Byl to Jupiter, který se jakoby 
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jen pro nás ukázal mezi mraky. Rychle jsme se všichni vystřídali. Někdo 
ho stihnul někdo ne, prostě jak to vyšlo.
Děti i my vedoucí jsme odcházeli nadšení. Určitě se zase vrátíme.

Sekyrka - Markéta Hasoňová

 Benjamínci poznávají hvězdy

Loutkové divadlo Rolnička
�

�

39. roĀník Setkání loutkových divadel 
v Benátkách nad Jizerou 

 
 
 
PoĢadatel:    Loutkové divadlo RolniĀka, spolek 
Místo:         KulturnĒ vzdĒlávací centrum Záložna 

Datum:             10. – 12. bĢezna 2023 

 

Pátek 10. bĢezna od 10:00 hodin 
                           Zadáno pro MŠ 
 

Pejsek a KoĀiĀka 
�

Hraje Divadlo HAD, Hradec Králové 
�

Sobota 11. bĢezna od 10:00 hodin 
 

MatĒj a strašidelný mlýn 
Hraje Loutkové divadlo Spojáþek, Liberec 

 

Sobota 11. bĢezna od 15:00 hodin 
 

Pyšná princezna 
Hraje Loutkové divadlo SrdíĀko, JiĀín   

   

NedĒle 12. bĢezna od 10:00 hodin   

 

 Budulínek  
Hraje Loutkový soubor RolniĀka, Nová Paka 

 

NedĒle 12. bĢezna od 15:00 hodin 
 

ÿervená Karkulka 
 Hraje Loutkový soubor JeštĒd, ÿeský Dub 

Muzeum Benátecka 
Začátek roku v muzeu

V lednu jsme do muzea pozvali PaedDr. Iva Haráka, Ph.D., který v sou-
časné době působí jako vysokoškolský učitel na katedře českého jazyka 
a literatury Univerzity v Hradci Králové (a do nedávna žil v Benátkách). 
Setkání se vinulo kolem otázek: Co je literatura? Jak se dělí a jak vypadá 
ta současná, tj. po roce 1989. Pan doktor se věnoval i Milanu Kundero-
vi – jeho romány jsou mistrovské, ale ne vždy se ztotožňujeme s údě-
lem tohoto spisovatele (emigroval do Francie už před mnoha lety a svá 
pozdější díla dlouhou dobu nechtěl nechat přeložit do češtiny), s jeho 
světonázorem (ovšem text samotný se nám líbit může, to je zcela jiná 
otázka). Dále jsme se dozvěděli, jaké v naší republice existují platformy 
pro spisovatele (nejprestižnější je PEN klub), jaké ceny dostávají prozai-
ci či básníci, a získali jsme základní přehled o současných literárních ča-
sopisech vycházejících jak v papírové, tak internetové podobě. Nechy-
běly ani informace o aktuálním knižním trhu v ČR – některé účastníky 
besedy poněkud šokoval fakt, že distributor knih má zisk až 60 % z ceny 
knihy, takže na samotného autora toho moc nezbyde…
V úvodu vystoupila s několika skladbami benátecká schola, která krás-
ným zpěvem doprovodila toto setkání.

 Úvodem přednášky vystoupila benátecká schola

  PaedDr. Ivo Harák, Ph.D., žil donedávna v našem městě a v současné 
době působí jako vysokoškolský učitel na katedře českého jazyka a lite-
ratury Univerzity v Hradci Králové 

Co chystáme
Středa 8. 3. Setkání v muzeu s historií a detektivkou, od 17 hodin, 
vstupné: 50 Kč
Jako host vystoupí Josef Bernard Prokop, varhaník, muzikolog, rozhla-
sový moderátor a  v  neposlední řadě autor historických románů (Lu-
cemburská pentalogie) a série detektivek s paní Grimmovou, který nám 
představí svoje nejnovější knížky. 
J. B. Prokop pochází z  Prahy. Vystudoval hru na  varhany a  klavír 
a hudební vědu. Od roku 1992 působí v ČRo. Napsal a realizoval ně-
kolik set rozhlasových pořadů, je autorem 12 knih a tří divadelních 
her, jako spoluautor napsal s A. Moskalykem několik televizních scé-
nářů. Koncertuje na varhany v ČR i v Evropě. Je aktivní i v muzikolo-
gické práci, mj. je zakladatel a předseda Českého spolku J. L. Dusíka. 
Coby pedagog vychovává mladé klavíristy v ZUŠ Jana Zacha v Če-
lákovicích.

Srdečně vás zveme na další setkání v muzeu.
Více info:
www.muzeumbenatecka.cz, Facebook – Muzeum Benátecka, In-
stagram – Muzeum Benátecka.

Mgr. Monika Kolářová, vedoucí Muzea Benátecka

Dopisy

Rozloučili jsme se
Dne 17. 11. 2022 nás opustila naše milovaná maminka a babička, paní

D a g m a r    Z í t k o v á.
Zarmoucená rodina.

V z p o m í n k a
Dne 28. 1. 2023 uplynuly 2 roky, kdy nás navždy opus-

tila naše drahá manželka, maminka a babička, paní
A l e n a    S o u č k o v á.

S láskou stále vzpomínají manžel Jaroslav, syn a dcery 
s rodinami i ostatní příbuzní. Kdo jste ji znali, věnujte 

jí spolu s námi tichou vzpomínku.

V z p o m í n k a
Dne 6. února 2023 uplyne 5 let,  

co nám navždy odešel milovaný manžel, tatínek, 
dědeček a pradědeček, pan

J a r o s l a v   M a š í n.
Stále vzpomíná celá rodina.
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V z p o m í n k a
Dne 16. února 2023 uplyne již 25 let, kdy odešel ze 

života, pan
J o s e f    Ř í p a.

S láskou vzpomíná manželka a děti.

V z p o m í n k a
Dne 23. 1. 2023 uplynuly smutné 2 roky, kdy nás navždy opustil náš 

milovaný tatínek, dědeček, bratr, strýc, švagr a kamarád, pan
L a d i s l a v   K a d l e c.

Kdo jste ho znali a měli rádi, věnujte mu  tichou vzpomínku.
S láskou vzpomíná celá rodina.

*
Dne 5. 2. 2023 uplynuly smutné 4 roky, kdy nás navždy opustila naše 

milovaná maminka, babička, sestra, teta, švagrová a kamarádka, paní
J a r o s l a v a    K a d l e c o v á.

Kdo jste ji znali a měli rádi, věnujte ji  tichou vzpomínku.
S láskou vzpomíná celá rodina.

V z p o m í n k a
Dne 14. 2. 2023 uplyne smutných 5 let ode dne, kdy 

nás navždy opustila naše milovaná manželka,  
maminka, dcera, sestra, švagrová a tetička, paní

M i r o s l a v a    P a l á n o v á. 
Kdo jste ji znali a měli rádi, věnujte ji spolu s námi  

tichou vzpomínku. S láskou vzpomínají manžel Jaro-
slav, děti Jaroslav a Pavlínka a ostatní příbuzní.

V z p o m í n k a
Dne 11. ledna 2023 uplynulo 100 let od narození pana

Z d e ň k a   P e t e r k y.
Kdo jste ho znali a měli rádi, věnujte mu spolu s námi tichou vzpo-

mínku. S láskou vzpomíná Loutkové divadlo Rolnička.

Dolní Pojizeří z. ú. 
Děti ze škol a školek šířily dobro

Místní akční plán v ORP Lysá nad Labem uspořádal velkou věc. Po in-
terním jednání Pracovní skupiny pro rovné příležitosti se tamní zaměst-
nanci pustili do  velké dobročinné sbírky pro Domov Mladá a  Domov 
pod lípou Lipník, zájem o sbírku byl nad očekávání velký.
Místní akční plán (MAP) v ORP Lysá nad Labem cílí na školy, na to, aby 
bylo vzdělávání ještě lepší a aby učitelé měli takové semináře s  tako-
vými odborníky, o něž doopravdy stojí. Vede proto několik pracovních 
skupin (pro čtenářskou gramotnost, pro matematickou gramotnost 
a pro rovné příležitosti). V poslední zmíněné skupině má MAP také zá-
stupce domovů, v nichž žijí děti i dospělí s nejrůznějšími druhy mentál-
ního či fyzického postižení.
A právě od těchto zaměstnanců v rámci pracovních skupin přišla po-
ptávka po  tom, zda by MAP mohl uspořádat sbírku oblečení, hraček 
a hygienických pomůcek pro klienty domovů. Jedná se totiž o záležitos-
ti, které nejsou v sociálních službách dostatečně financované a peníze, 
nebo část peněz na ně klientům a tím pádem i zařízením chybí.
Sbírku MAP začal pořádat už koncem listopadu a  běžela přibližně 
do  poloviny prosince. MAP kvůli ní oslovil školy zapojené v  projektu 
a pojmenoval ji: „Děti posílají radost dál“, přičemž nechal na ředitelích 
škol, zda se se svojí institucí zapojí či nikoli.  Spolu s MAP Lysá nad La-
bem se zapojil také MAP Mladá Boleslav, protože oba dva Místní akční 
plány patří pod Dolní Pojizeří z. ú., a také kvůli tomu, že Lipník už leží 
na Mladoboleslavsku.

V ORP Lysá nad Labem se zapojilo 7 a u spřáteleného MAPu v ORP Mla-
dá Boleslav dalších 6 škol a  školek. Ze všech se podařilo vybrat neu-
věřitelné množství materiálu, cca 6-7 dodávek věcí, které dále poslouží 
klientům zmíněných domovů. Akce tedy dopadla nad očekávání dobře.

Strom splněných přání
Další, co vzešlo z této pracovní skupiny, je akce Strom splněných přání. Ta 
už byla zacílena na širokou veřejnost. Strom splněných přání má za úkol po-
moci klientům zmiňovaných domovů k tomu, aby pod vánočním stromeč-
kem našli dáreček, který opravdu chtějí. Klienti měli šanci své přání napsat, 
či namalovat, seznam poté dostali zaměstnanci MAP, aby ho mohli šířit dál 
mezi veřejnost a ta mohla dárečky kupovat, balit a nosit do domovů. 
I tato akce dopadla nad očekávání dobře. Pro Lipník se vybralo všechno, 
i díky štědrým dárcům z řad firem. Pro Domov Mladá se vybrala větší 
polovina, ovšem Mladá měla dvakrát tolik přáníček než Lipník, protože 
má dvakrát tolik klientů.

Zuzana Zelenková

  

Společenská nabídka
Klima, šikana i duševní zdraví. A-FilmTeensFest potřetí uvá-

dí filmy nejmladší generace
Mezinárodní filmová přehlídka A-FilmTeensFest od 8. února do 12. břez-
na uvede snímky natočené tvůrci od 6 do 20 let z celého světa. Přes 160 
krátkých filmů zpřístupní zdarma on-line i jako edukační program pro 
školy v kinech na Mladoboleslavsku, Vrchlabsku a Rychnovsku.
Jak uvádí ředitelka festivalu Zuzana Dražilová, festival přináší zábavu 
i filmovou osvětu - i proto k filmům pořádá workshopy a Q&A.
„Samotné snímky natočily děti 37 zemí světa a diváci si mohou vybrat 
ze škály témat od  ochrany klimatu, život v  kyberprostoru, nástrahy 
doby, po duševní obtíže a mnohé další.”
Každý blok je pak přístupný podle věku. „Mysleli jsme nejen na nečte-
náře, třídy dospívajících, ale i ty nad 16 let. Všechny filmy mají podnítit 
diskusi i kreativitu všech, kteří je zhlédnou. Nejde tak jen o fikci a doku-
menty, ale i o animace nebo experimenty.
Ačkoli festival uvede filmy ze 4 kontinentů, třetina děl je českých. 
„Všechny mají, vzhledem k současné situaci, české a anglické, ale i ukra-
jinské titulky.”
Dalším specifikem je i regionální soutěž Můj domov, kam, díky Škoda 
Auto, mohou mladí zaslat své dílo a zahájit jím místní festival.
Samotný A-FilmTeensFest pak festivalová porota zakončí předáním cen. 
Těšíme se na vás od 8. února do 12. března!
Zájemci z  řad veřejnosti se mohou přijít ZDARMA podívat na  vý-
běr z festivalových filmů 19. 2. od 10:00 v kině v Mnichově Hradišti. 
Program promítání bude určen zejména pro rodiny s dětmi. 

Zuzana Nevolová
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Rozhovory
  

Mgr. Martin Novák
ředitel Správy sportovních 

zařízení města 
Benátky nad Jizerou

-  pochází z  Frenštátu pod 
Radhoštěm

- ženatý, 2 děti

Správa sportovních zařízení je příspěvkovou organizací našeho města, 
města Benátky nad Jizerou. Činnost této organizace je plně obsažena 
v jejím samotném názvu – jde o vedení a spravování několika 
městských sportovních zařízení. Která zařízení to jsou – na tuto otázku 
by nenašel vyčerpávající odpověď, jak jsme se přesvědčili, ani mnohý 
rodilý Benátčan. A to pohyb, ať při sportovní činnosti, nebo při 
procházce, při plavání v bazénu či řece Jizeře v letním období apod., je 
velmi důležitou součástí našeho života, našeho zdraví.
Obrátili jsme se proto na  toho, kdo nám nejlépe nechá nahlédnout 
do sportovní oblasti našeho města – na ředitele SSZ Mgr. Martina Nová-
ka, který již nějaký čas tuto organizaci vede.
• Jaká je spojitost mezi Vámi, městem Benátky nad Jizerou, sportem a vede-
ním příspěvkové organizace města SSZ?
V Benátkách nad Jizerou působím od roku 2007, kdy jsem zde působil 

jako trenér hokejové mládeže. Následně jsem rok a půl učil na Základní 
škole Husovo náměstí. Poté jsem na  přibližně 8-9 let z  Benátek odjel 
do Švýcarska a do Německa, kde jsem se plně věnoval trénování. Po ná-
vratu do ČR jsem se opět vrátil k hokeji do Benátek. Když vyvstala mož-
nost přihlásit se do výběrového řízení na ředitele Správy sportovních 
zařízení, tak jsem neváhal. Výběrové řízení jsem vyhrál a  v  roce 2019 
jsem tedy zakotvil zde, v Benátkách. 
• Která zařízení spravuje SSZ města Benátky nad Jizerou a jaká je jejich čin-
nost? Jaký je zájem o tuto činnost?
Spravujeme, kromě tenisových kurtů, všechna sportoviště ve  městě. 
Jedná se v první řadě o nově zrekonstruované koupaliště, zimní a  letní 
stadion, v rámci areálu letního stadionu se staráme o nohejbalové a bea-
chvolejbalové hřiště a fotbalové hřiště s umělým trávníkem, dále máme 
ve  správě sportovní halu NIBE aréna. Od  března 2022 je v  naší správě 
Sportpenzion. Všechna sportoviště jsou maximálně vytížená. Vidím to 
hlavně na zimním stadionu, kdy první tréninky začínají již v 6 ráno a po-
slední končí v deset večer. Zájem o sport je v Benátkách obrovský. Příkla-
dem může být třeba hokej, kde máme přes 230 mladých hokejistů a dal-
ších 50 nových dětí je v přípravce. V Benátkách je sport číslo 1.
• Vidím, že na ledové ploše zrovna bruslí děti. Chodí sem i školy?
Ano, od listopadu do února se na ploše vystřídají obě naše základní ško-
ly. Zároveň sem jezdí děti z Lysé nad Labem, Milovic, Čachovic, Dolního 
Slivna nebo třeba z Brandýsa nad Labem. Led je tady od toho, aby se 
využíval.
• Máte vůbec někdy volno? 
Zimní stadion je v provozu téměř celoročně. Už třetím rokem se bruslí 
i v červenci. V létě jsou u nás mezinárodní hokejové kempy a soustře-
dění. V  letních měsících je obecně nejvíc práce. Zaměstnanci jsou jak 
na zimním stadionu, který je 100% vytížen, tak i na koupališti. Na léto 
sháníme brigádníky plavčíky či plavčice, kterých není nikdy dost. 
• Vždy je co zlepšovat, jaké jsou Vaše plány, ať krátkodobé či dlouhodobé, 
pro dobrou úroveň činnosti SSZ jako celku i jednotlivých odvětví?
Novinkou je večerní disco bruslení, které v lednu bylo poprvé. Hrál DJ 
Houška, led byl parádně nasvícen. Věřím, že se akce líbila. Určitě ji ještě 
zopakujeme. Uvažujeme, že bychom udělali diskotéku na ledě i v létě. 
Byla by to taková netradiční letní akce. Na léto plánujeme večerní kou-
pání. 
Co se týče investičních akcí, tak máme na zimním stadionu dvoje nové 
dveře, na fotbalovém stadionu je nový stroj na údržbu travnaté plochy 
a na sportovní halu byl pořízen moderní čistící stroj na novou podlahu, 
kterou máme od loňského roku.
Plánujeme výměnu mantinelů na zimním stadionu, což bude určitě nej-
větší akce letošního roku. Tyto původní jsou již 20 let staré a v dnešních 
podmínkách nevyhovující. 
• A závěrečné slovo?
Byl bych nejraději, kdyby všechna sportoviště byla maximálně využívá-
na 12 měsíců v roce. Mým snem je dostat na fotbalový stadion repre-
zentační výběr nebo nároďák na volejbal. Pokud se nám podaří vyměnit 
mantinely na zimním stadionu, byl bych rád, kdyby si u nás zahrála ho-
kejová reprezentace nebo přátelské utkání extraligových týmů. Naším 
cílem je spokojenost návštěvníků našich sportovišť. 

SPOLEČENSKÁ NABÍDKA
 14. 2. 2023, 19:30 hodin, Sedláčkovo 

kvarteto - koncert KPU. Místo konání: KVC 
Záložna – malý sál. Organizátor: město Benát-
ky nad Jizerou a Kruh přátel umění. Vstupné: 
plné 100 Kč, snížené 50 Kč. 

 19. 2. 2023, 14:00 - 17:00 hodin, Dět-
ský maškarní karneval. Místo konání: KVC 
Záložna – velký sál. Organizátor: Český svaz 
žen Benátky nad Jizerou.

 21. 2. 2023, 19:00 hodin, Moje hra – di-
vadelní představení. Místo konání: KVC Zá-
ložna - velký sál. Organizátor: město Benátky 
nad Jizerou. Hrají: J. Bartoška, Z. Bydžovská, 
J. Janěková ml., V. Peterková, A. Koutná, A. Ka-

čerová, R. Herrmannová, M. Kubačák. Moje 
hra je komedií o životě, jakkoli hlavnímu hrdi-
novi jeho život právě vyprchal ze žil. V hlavní 
roli Jiří Bartoška. Délka představení: 130 mi-
nut včetně přestávky.

 22. 2. 2023, 19:00 hodin, Koncert nej-
menších – ZUŠ J. A. Bendy. Místo konání: 
KVC Záložna - velký sál. Organizátor: ZUŠ 
J. A. Bendy.

 6. 3. 2023, 19:30 hodin, Prodavač snů 
– divadelní představení,  DS Divadýlko 
na  dlani - hořká komedie Petra Matouška. 
Místo konání: KVC Záložna - velký sál. Organi-
zátor: Bazilišek benátský.

 8. 3. 2023, 17:00 hodin,  Setkání 
v muzeu s autorem historických romá-
nů Josefem Bernardem Prokopem. Mís-
to konání: Muzeum Benátecka. Organizá-
tor: Muzeum Benátecka. Plné vstupné: 
50 Kč.

 10. - 12. 3.  2023, 39. ročník Setkání 
loutkových divadel v  Benátkách nad Ji-
zerou. Místo konání: KVC Záložna. Více info 
na www.benatky.cz

 14. 3. 2023, 19:00 hodin, Klavírní kon-
cert - Marek Kozák. Místo konání: KVC Zá-
ložna - malý sál. Organizátor: KPU a  město 
Benátky nad Jizerou.

Řádková inzerce
•  !!ODVOZ STARÉHO NÁBYTKU NA SKLÁDKU!! Vyklízíme sklepy, byty, 

pozůstalosti, kanceláře atd. Sami si vše naložíme a odvezeme za ro-
zumnou cenu. STĚHOVÁNÍ. TEL: 773 484 056.

•  Kácení a řez stromů stromolezeckou technikou, odfrézování pařezů. 
Tel: 606 527 091.
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Kompletní 
sortiment pro

  psy
  kočky
  akvaristy
  teraristy
  drobné hlodavce
  ptactvo 

Dále pro rybáře krmné směsi, 
drobná bižuterie a různé druhy 
návnad včetně živých.

Z našeho vlastního 
chovu nabízíme

   drobné hlodavce 
Hole, myš, potkan, křeček, 
morče, zakrslý králík a jiné.

   krmný hmyz 
Cvrček, saranče, šváb, červ 
moučný, zophobas a jiné.

   okrasné ptactvo 
Andulka, korela, kakarik, 
rozela a jiné.

   drobná terarijní 
zvířata

Dle konkrétního druhu a líhnutí.

Krmiva a chovatelsKé potřeby

Pražská 45/60, Benátky n. Jiz. (vedle knihovny)

Provozní doba po - pá od 8 - 17, so 8 - 12 hodin
Tel.: 776 829 102, krmiva.bnj@seznam.cz

O dostupnosti konkrétního živého sortimentu se informujte.
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Stylová restaurace se zahrádkou!

•  dobře ošetřené točené pivo, kvalitní moravská vína, vynikající kuchyně

•  zahrada s terasou, grilem a dětským koutkem

•  svatby, oslavy, promoce, zahradní slavnosti, menší oslavy v salonku

•  nekuřácké prostředí, příjemná obsluha

Raabova 108

Benátky nad Jizerou

tel. 603 864 233
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SLUNEČNICE 

MODEL S3

HYBRIDNÍ SOLÁRNÍ 
ÚLOŽIŠTĚ

• Unikátní český výrobek navržený pro ukládání přebytků 
solární (FVE) energie do vody i baterií.

• Obsahuje nejlepší dražické technologie a LiFePo4 baterie 
poslední generace s vysokou energetickou hustotou.

• Volitelná kapacita baterie 9,6 nebo 12 kWh. 

• Ohřívač má mimořádně silnou a kvalitní izolaci  
a minimální tepelnou ztrátu.

• Sada keramických těles poskytuje až 3 × 2,2 kW  
FV výkonu (velmi rychlý ohřev vody).

• Navíc 2 kW výkonu ze sítě AC pro případný dohřev 
při slabém výkonu FV (možnost HDO).

• Komplexní prostorově úsporné a designové řešení 
na minimálním půdorysu.

• Výrobek umožňuje rychlou (plug&play) instalaci  
a splňuje požadavky cirkulární ekonomiky.

• Je modulární a snadno servisovatelný.

4

www.dzd-solar.cz

slunecnice-zpravodaj_190x134.indd   1 27.01.2023   8:13
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Přidejte se k nám! Hledáme vhodné kandidáty/ky na pozice:

Elektrikář/ka

Požadujeme:

SŠ nebo vyučení v elektrotechnickém oboru + Vhodné 

i pro absolventy + Vyhláška 50/1978 Sb. §5 + ŘP sk. B

Nabízíme:

Náborový příspěvek + Pololetní prémie + 5 týdnů dovolené 

+ Příspěvek na penzijní/životní pojištění + Stravenky + 

Příspěvek na kartu eBenefi t + Odměny při životních/

pracovních výročích + Zázemí stabilní společnosti

Provozní zámečník/ce (údržbář/ka)

Požadujeme:

Vyučení v oboru zámečník + Ochotu pracovat 
v nepřetržitém provozu + Praxe v oboru vítána + Aktivní 
přístup + Ochotu učit se novým věcem + Proaktivní přístup, 
pečlivost, důslednost, zodpovědnost za výsledek

Nabízíme:

Náborový příspěvek + Pololetní prémie + 5 týdnů dovolené 
+ Příspěvek na penzijní/životní pojištění + Stravenky + 
Příspěvek na kartu eBenefi t + Odměny při životních/
pracovních výročích + Zázemí stabilní společnosti

CARBORUNDUM ELECTRITE a. s. | Tovární 363 | Benátky nad Jizerou 294 71
Telefon: +420 326 766 111 | Fax: 326 766 107 | info@carborundum.cz | www.carborundum.cz

Kontaktní osoba: Veronika Hájková
Telefon: +420 326 766 454 | Mobil: +420 731 496 588 | E-mail: Veronika.Hajkova@tyrolit.com

TYROLIT patří mezi přední světové výrobce kompozitních brusných, rozbrušovacích, řezných, vrtacích 
a orovnávacích nástrojů a strojů pro stavební průmysl. Tato rodinná společnost, která byla založena 
v roce 1919 a je členem skupiny Swarovski, sídlí ve městě Schwaz v rakouském Tyrolsku.
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H O K E J
„A“ mužstvo

S příchodem nového kalendářního roku 2023 bojoval náš „A“ tým 
v druholigové skupině Západ o postup do nadstavbové skupiny „A“ 
– tedy do  tzv. „lepší osmičky“ v  šestnáctičlenné tabulce soutěže. 
To se mu bohužel o pár bodů nepodařilo, a tak nyní hraje dohro-
mady čtrnáct zápasů (sedm doma, sedm venku) v  nadstavbě „B“, 
kde se hraje o dvě místa pro předkolo vyřazovacích bojů – play off. 
V současné době se naše áčko na těch pozicích drží, avšak reálně 
o  dvě vstupenky do  play off bojuje čtveřice týmů – Písek, Cheb, 
Děčín a  náš celek. Po  horším vstupu do  měsíce ledna pak přišlo 
výsledkové zlepšení, potěšily dvě bezpečné výhry v domácím pro-
středí, když Jablonci Benátečtí nastříleli sedm gólů a Hronovu pak 
gólů pět. Vyzdvihnout je třeba na tomto místě i od začátku utkání 
s  Hronovem debutujícího odchovance klubu – brankáře Daniela 
Hofmana, který předvedl velmi dobrý výkon a jen kousek ho dělil 
od vychytané nuly! 

Přehled výsledků 2. hokejové ligy sk. západ

HC Slovan Ústí - HC Benátky 4 : 2 Jankovský, Zumr

HC Benátky – HC Stadion Cheb 2 : 3 Bříška 2

HC Benátky – HC Stadion Vrchlabí 1 : 9 L. Tondr

HC Stadion Cheb - HC Benátky 2 : 3 Šafránek 2, L. Tondr

HC Benátky – HC Vlci Jablonec 7 : 4 Jankovský 2, Šafránek 2, Dvořák, Havlas, 
Bříška

SHC Klatovy – HC Benátky 5 : 4 pp Bříška 2, L. Tondr, Jankovský

HC Benátky – HC Wikov Hronov 5 : 1 Bříška 2, Havlas, Dvořák, Mrkvička

IHC Králové Písek – HC Benátky 3 : 1 Šafránek

HC Děčín – HC Benátky 3 : 5 Havlas, Král, Šafránek, Klodner, Hejňák

Rozpis domácích utkání „A“ mužstva 
před vydáním dalšího čísla zpravodaje:

9. kolo – nadstavba „B“ – sobota 11. 2. 2023, 15:00 hodin, 
HC Benátky nad Jizerou – SHC Klatovy

11. kolo – nadstavba „B“ – sobota 18. 2. 2023, 15:00 hodin, 
HC Benátky nad Jizerou – IHC Králové Písek

12. kolo  - nadstavba „B“ – středa 22. 2. 2023, 18:00 hodin, 
HC Benátky nad Jizerou – HC Děčín

14. kolo – nadstavba „B“ – středa 1. 3. 2023, 18:00 hodin, 
HC Benátky nad Jizerou – HC Stadion Cheb

 „B“ tým + mládež

„B“ tým

HC Benátky - SC Kolín „B“  4 : 1 Najč 2, Hošek, Husák

HC Rytíři Vlašim - HC Benátky  2 : 3 pp Hošek 2, Horáček

HC Benátky – HK Lev Slaný 3 : 2 sn Macura, Karli, náj. Horáček

HC Benátky – HC Žabonosy 5 : 0 Donini, Macura, Votoupal, Horáček, Švach

Junioři

HC Benátky – HC TS Varnsdorf  10 : 1 Husák 2, Halman 2, Vorel, Kusý, Příhoda, 
Pavlík, Peca, Šícha

HC Letci Letňany – HC Benátky  4 : 5 Husák 3, Goc, Hofman

HC Slovan Ústí - HC Benátky  4 : 3 sn Šícha 2, Němeček

HC Benátky – HC Rytíři Vlašim 9 : 1 Šícha 3, Vorel 2, Peca, Příhoda, Pavlík, Kusý

HC Benátky – HC Wikov Hronov 0 : 2 

HCM Jaroměř – HC Benátky 5 : 3 Husák, Kusý, Douša

Dorost

HC Lev Benešov – HC Benátky 6  : 7 sn Salač 2, Dvorský, Daněk, Goc, Douša, Dostál

HC Benátky – Slavoj Velké Popovice  9 : 1 Salač 2, Douša 2, Ševčenko 2, Dvorský, 
Bohdal, Dostál

HC Roudnice – HC Benátky 0 : 8 Ševčenko 2, Dvorský, Dostál, Bílý, Salač, 
Novák, Daněk

SK Černošice - HC Benátky 3 : 1 Daněk

HK Kralupy – HC Benátky 4 : 3 Goc 2, Daněk

9. třída

HC Benátky – Pracovní zálohy Kladno 1 : 9 Chvojka

SC Kolín – HC Benátky 1 : 3 Lysák, Geier, Konopka

HC Benátky – HC Letci Letňany 2 : 7 Dvorský 2

HC Benátky  - HK Lev Slaný 6 : 0 Dvorský 2, Ševčenko, Kolařík, Francán

HC Buldoci Neratovice – HC Benátky 2 : 3 Eysselt 2, Geier

Starší žáci

HC Benátky – HC Sparta Praha  7 : 8 Lysák 2, Blecha 2, Baja, Bárta, Silaštík

HC Poděbrady – HC Benátky 5 : 7 Blecha 3, Pokorný 2, Příhoda, Čeleda

HC Benátky – HC Com-Sys Říčany 7: 12 Lysák 3, Blecha 2, Příhoda, Silaštík

HC Benátky – TJ Tatran Sedlčany 8 : 6 Lysák 3, Dvorský, Baja, Datel, Blecha

HC Slavia Praha – HC Benátky 9 : 2 Čeleda, Příhoda

Mladší žáci

HC Benátky – Slavoj Velké Popovice 31 : 2 
Jindra 6, Tomášek 6, Baja 5, Bartoň 3, Kysela 

3, Danda 2, Hamouz, Koťátko, Nevřelová, 
Opršal, Kratochvíl, Kočí 

HC Benátky – SK Sršni Kutná Hora 16 : 5 Bartoň 4, Baja 4, Tomášek 3, Jindra 2, 
Kysela, Hanušová, Danda

HC Benátky – HC Rytíři Vlašim 19 : 1 Jindra 5, Bartoň 4, Elner 3, Kratochvíl 2, 
Danda 2, Kysela, Tomášek, Goc

HC Benátky – HC Junior Mělník 2 : 5 Tomášek, Bartoň

HC Letci Letňany – HC Benátky 4 : 6 Kysela, Elner, Bartoň, Kratochvíl, Danda, Kočí

  Momentka z druholigového utkání Benátky – Jablonec, úspěšně zasa-
huje benátecký odchovanec v brance Daniel Hofman

  Nejmenší přípravka ročníku 2017 na turnaji v Nymburce – někteří z nich 
sehráli svůj první zápas v životě
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Fotografie na této dvoustraně: Zdeněk Langšádl, archiv HC Benátky

  Hráči ročníku 2013 se svým trenérem Bohumírem Kinkorem se radují 
z bronzových medailí na Memoriálu Tomáše Hraběte

K O P A N Á
Přál bych si, aby se nám více vyhýbala zranění, říká před 

jarní částí sezony hlavní trenér Tomáš Staněk

  Tomáš Staněk

I když se benátečtí fotbalisté nachází 
na  třetím místě divizní tabulky, 
z  hlavního trenéra Tomáše Staňka 
spokojenost příliš nečiší. Nejvýše po-
stavený muž benátecké střídačky 
moc dobře ví, že některé podzimní 
ztráty byly zbytečné a  v  konečném 
součtu mohou jeho tým mrzet. Od-
stup na  první rezervu Liberce ale 
není markantní, a  tak na  benátecké 
fotbalisty čeká velmi napínavé jaro.
• Po  podzimní části divizní soutěže se 
Benátky nachází na třetím místě s jed-
nobodovým odstupem na druhé Hlin-
sko, na  vedoucí rezervu Liberce ztrácí 
čtyři body. Panuje s  tímto umístěním 
spokojenost?

Bohužel jsme nezvládli některé zápasy, takže umístění určitě mohlo být 
lepší než to, na kterém se momentálně nacházíme. O spokojenosti se 
tak z mé strany příliš mluvit nedá. 
• Co je tedy potřeba vylepšit před druhou polovinou tohoto ročníku?
Myslím si, že máme slušný, stabilní kádr. Přál bych si, aby se nám více 
vyhýbala zranění. Celý podzim jsme se s tím potýkali. Několikrát nám 
museli pomoci i hráči z rezervního týmu. 
• Hlavně v úvodu sezony jste si stěžoval zejména na zbytečně inkasované 
góly, což se zdá, postupem času vymizelo…
Ze začátku jsme opravdu hodně inkasovali. Dostávali jsme laciné bran-
ky, když jsme kupříkladu neměli pokryté hráče na malém vápně. Ve dru-
hé polovině té podzimní části jsme se v tomto ohledu hodně zlepšili. 
• Na co hlavně se chcete zaměřit v zimní přípravě?
Za ten půlrok, co tento tým vedu, bych chtěl, aby hráči nabrali více kon-
dice a síly, od toho se totiž vše odvíjí. Zavedli jsme tréninky v posilov-
ně, které by nám měly pomoci v prevenci proti zraněním. Rádi bychom 
také udrželi formu, kterou jsme měli na konci podzimu.
• V  nadcházející přestávce určitě nastane také nějaký pohyb v  hráčském 
kádru. Můžete už nyní říci, kdo přijde a kdo naopak tým opustí?
Momentálně u  nás není Jimmy, který toho ale na  podzim za  nás pří-
liš neodehrál, neboť byl permanentně zraněný. Testujeme nějaké nové 
hráče. Dohromady jsme tu měli pět hráčů na  zkoušku. Z  toho jeden 
hráč tuto zkoušku ukončil a vrátil se do Lysé nad Labem. Zbývající čtyři 
hráči jsou z  nižších soutěží. V  brzké době se rozhodneme, zda s  nimi 
navážeme spolupráci. Nejvíce bychom chtěli posílit na hrotu. 
• V prvním přátelském utkání jste remizovali s nejstarším mladoboleslav-
ským dorostem 1:1. Jak byste zhodnotil toto utkání?
V  přípravném období strašně rád hraji proti dorosteneckým týmům. 
V těchto zápasech se hodně běhá. Po nějaké zátěži, kterou jsme nyní 
podstoupili, to bylo vyvrcholení prvního bloku. Jsem spokojený s tím, 
kolik toho kluci naběhali a jak pracovali. Nehodnotím výsledek, proto-
že v mistrovském utkání nebudeme hrát takto otevřený fotbal. Nyní to 
bylo spíše vabank, aby se hodně běhalo nahoru-dolů. 
• Za sebou máte také zimní soustředění v Harrachově. Splnilo svůj účel?
Řekl bych, že to byl takový standard. Soustředění mohlo být ještě o je-
den den delší. Přesto jsem spokojený. Trošku jsme bojovali s nepřízní 
počasí. Jeden den byla ledovka, další napadl sníh. Kluci vše odpracovali 
a odběhali tak, jak měli.

Ondřej Nejedlo

B A D M I N T O N
Oblastní přebor kategorie do 11 let

V sobotu 7. 1. 2023 se v benáteckém CR Project badmintonovém 
centru konal oblastní přebor kategorie do  11 let, kterého se zú-
častnilo celkem 8 benáteckých hráček a hráčů. V obou kategoriích 
zůstává titul oblastního přeborníka doma. Ve dvouhře chlapců vy-
bojoval vítězství Filip Hermann, kterého na  stupních vítězů dopl-
nil ještě Bruno Thorand se stříbrnou medailí. Ve dvouhře dívek se 
benátecké hráčky seřadily na 1. - 6. místě. Vítězkou se stala Tereza 
Tomášková, druhé místo vybojovala Kristýna Černá a  bronzovou 
medaili získala Emma Kyselová. Na rozšířené podium se pak podí-
valy ještě čtvrtá Patricie Mišunová, pátá Štěpánka Tvrdíková a šestá 
Jana Čepičková.

Turnaje v dánském Hojbjergu
Petr Martinec se ve dnech 7. - 8. 1. 2023 zúčastnil turnaje v dánském 
Hojbjergu a v konkurenci 32 nejlepších dánských hráčů kategorie U15 
obsadil 17. místo.

Turnaj GPC kategorie U17
V sobotu 7. 1. 2023 se v Praze Vinoři uskutečnil turnaj GPC kategorie 
U17. Z benáteckých hráčů se turnaje zúčastnil Václav Burkovec, který se 
zapojil do singlu a deblu. V obou disciplínách obsadil shodně 3. místo 
(v deblu společně s Josefem Mrázkem z MTAC Praha, z. s.). 

Otevřené GPC ve věkové kategorii U13
V neděli 8. 1. 2023 jsme v benáteckém CR Project badmintonovém cen-
tru pořádali další turnaj, a  to otevřené GPC ve  věkové kategorii U13.  
Celkem se jej účastnilo 6 našich hráček a hráčů (Filip Hermann, Petr Kel-
ler, Tereza Tomášková, Emma Kyselová, Štěpánka Tvrdíková a Kristýna 
Černá), z nichž si nejlépe vedli Filip Hermann s 3. místem ve dvouhře 
chlapců a  ve  smíšené čtyřhře (v  páru s  Denisou Audy z  Mníšku pod 
Brdy) a pár Kristýna Černá/Tereza Tomášková, které v dívčí čtyřhře ob-
sadily rovněž 3. místo. 

Extraliga 14. 1. 2023: Benátky zdolaly Český Krumlov 7 : 0
V utkání 3. kola extraligy smíšených družstev 14. 1. 2023 tým BK 1973 
Benátky nad Jizerou porazil v domácím prostředí tým SKB Český Krum-
lov vysoko 7:0. Benátecké družstvo nastoupilo v sestavě: Milan Dratva, 
Cristian Savin, Steven Stallwood, Rasmus Kjaer, Mateusz Swierczynski, 
Agnes Körösi, Kateřina Zuzáková a Julia Plawecka. Ještě před utkáním 
obdržela Kateřina Zuzáková malý dárek k jubileu 50. zápasu v extralize 
v dresu Benátek nad Jizerou.

Extraliga 15. 1. 2023: Benátky zdolaly Ostravu 4 : 3
V  utkání 3. kola extraligy družstev přivítali benátečtí badmintonisté 
na své palubovce tým B. O. Chance Ostrava a po velmi dramatickém 
průběhu zápasu dokázali zvítězit 4:3 a  v  předstihu si zajistit přímý 
postup do  květnového semifinále  Play-off. Benátecké družstvo na-
stoupilo v sestavě: Milan Dratva, Cristian Savin, Rasmus Kjaer, Steven 
Stallwood, Mateusz Swierczynski, Agnes Körösi, Kateřina Zuzáková 
a Julia Plawecka.
Prezident a  trenér benáteckého týmu Petr Martinec: „… Myslím, že 
zhruba čtyři desítky diváků přítomných v hale vidělo skvělý a dramatic-
ký badminton v podání obou týmů. My se nyní musíme připravit na po-
slední utkání základní části, které odehrajeme v neděli 26. února v Brně 
proti týmu Slatiny.“ 

Extraliga je letos velmi vyrovnaná
Letošní extraligový ročník má za sebou tři ze čtyř kol základní části a při 
pohledu na tabulku jde o nejvyrovnanější ročník za posledních něko-
lik let. Benátečtí badmintonisté po dvou domácích výhrách ve 3. kole 
vévodí extraligové tabulce se ziskem 14  bodů a mají v předstihu za-
jištěnou přímou účast v semifinále Play-off, které se bude konat 6. - 7. 
května 2023. Na druhém místě je se ziskem 10 bodů BA Plzeň, avšak 
týmy na třetím až na sedmém místě jsou v rozmezí pouhých čtyř bodů 
a tak až závěrečné kolo 26. února rozhodne o druhém přímo postupu-
jícím do semifinále Play-off a o účastnících čtvrtfinále Play-off, které je 
na programu 18. - 19. března.

Turnaj kategorií U8 - U11 V Praze na Skalce
V sobotu 21. 1. 2023 se konal turnaj kategorií U8 - U11 V Praze na Skal-
ce.  Za kategorii U10 se ho zúčastnili 4 benátečtí hráči. Nejlépe si vedli 
Kristýna Černá a Nikola Honc, ti obsadili 1. místo, na 2. místě se umístila 
Štěpánka Tvrdíková a 3. místo obsadila Emma Kyselová.

Turnaj mladšího dorostu GPA U17
Ve  dnech 21. - 22. 1. 2023 proběhl v  Hradci Králové republikový 
turnaj mladšího dorostu GPA U17. Klub BK 1973 Benátky nad Jize-
rou zde reprezentovali Václav Burkovec a Karolína Kalkušová. Ka-
rolína Kalkušová obsadila 2. misto ve dvouhře a 3. místo ve čtyřhře 
spolu s Adélou Turoňovou (MTAC Praha). Václav Burkovec skončil  
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9. - 16. ve dvouhře, čtyřhře spolu s Josefem Mrázkem (MTAC Praha) 
a také v mixu spolu s Monikou Niedermayerovou (Badminton Ústí 
nad Labem).

Oblastní přebor dospělých
V sobotu 28. ledna 2023 se v benáteckém CR Project badmintonovém 
centru konal oblastní přebor kategorie dospělých, kterého se zúčast-
nilo celkem 7 benáteckých hráček a hráčů. Nejúspěšnější benáteckou 
hráčkou se stala Karolína Kalkušová, která si odnesla medaili ze všech 
disciplín, kterých se účastnila. Ve smíšené čtyřhře vybojovala společně 
s Jakubem Müllerem první místo, stejně jako ve čtyřhře společně s Mal-
vínou Skrčenou (BaC Kladno). Medailovou sbírku doplnila ještě o stří-
brnou medaili z dvouhry žen, kde ji překonala pouze další benátecká 
reprezentantka Kateřina Zuzáková, která se tak stala oblastní přebor-
nicí. V soutěžích mužů měly Benátky 5 želízek v ohni. Nejvíce se dařilo 
Jakubovi Müllerovi, který kromě zlata ze smíšené čtyřhry získal ještě 
titul oblastního přeborníka ve dvouhře a třetí místo ve čtyřhře společ-
ně s Vojtěchem Volfem (BaC Kladno). Ve čtyřhře mužů brali dělené tře-
tí místo ještě benátečtí Jaroslav Fröhlich a Ondřej Kadlec. Ve dvouhře 
mužů pak shodně na 5. - 8. místě skončili Ondřej Kadlec, Martin Sopko 
a Radek Kupec.

Mezinárodní turnaj mládeže ve francouzském Štrasburku
Ve francouzském Štrasburku se ve dnech 27. - 29. 1. 2023 konal tradiční 
mezinárodní turnaj mládeže, kterého se zúčastnil i benátecký badmin-
tonista Petr Martinec. Ten v kategorii chlapců U15 obsadil ve dvouhře 
9. - 16. místo, když po vítězství ve skupině podlehl ve 2. kole pozdějšímu 
vítězi Francouzovi Lenu Hubertovi 20:22, 15:21. Ve čtyřhře chlapců spo-
lečně s Petrem Břízou (Prosek Praha) obsadil benátecký badmintonista 
taktéž 9. - 16. místo. Turnaje se zúčastnilo 97 hráčů z 10 zemí Evropy.

Republikový turnaj mladších žáků
Ve dnech 28. - 29. 1. 2023 proběhl v Praze republikový turnaj mladších 
žáků GPA U13. Klub BK 1973 Benátky nad Jizerou zde úspěšně  reprezen-
tovala Aneta Váňová. Aneta Váňová zvítězila ve  čtyřhře spolu s  Maiou 
Weberovou (TJ Sokol Radotín), byla druhá ve smíšené čtyřhře spolu s Voj-
těchem Červenkou (BK Králův Dvůr) a ve dvouhře obsadila 5. - 8. místo.

Zdroj: Web badmintonového klubu

V O L E J B A L 
Česká volejbalová extraliga mužů 

Volejbalová extraliga mužů 2022/23 (k 6. 2. 2023)

Z V3 V2 P1 P0 S M B

1 VK Dukla Liberec 21 17 1 2 1 59:20 1888:1646 55

2 ČEZ Karlovarsko 21 15 3 2 1 59:19 1845:1562 53

3 VK Lvi Praha 21 12 4 3 2 55:30 1930:1774 47

4 VK Jihostroj České Budějovice 21 12 4 2 3 53:29 1890:1728 46

5 AERO Odolena Voda 22 12 1 1 8 45:34 1839:1703 39

6 Kladno volejbal cz 21 8 6 2 5 49:36 1919:1777 38

7 Volejbal Brno 21 6 3 1 11 33:45 1718:1761 25

8 Fatra Zlín 21 6 2 2 11 33:46 1691:1813 24

9 VK Euro Sitex Příbram 20 5 1 3 11 30:47 1651:1790 20

10 SKV Ústí nad Labem 22 3 3 4 12 32:57 1859:2041 19

11 Black Volley Beskydy 21 4 1 5 11 30:53 1740:1924 19

12 VK Benátky nad Jizerou 21 3 3 3 12 31:53 1761:1933 18

13 VK Ostrava 21 0 2 4 15 21:61 1669:1948 8

Příští zápasy VK Benátky nad Jizerou:
24. kolo 11. 2. 2023 17:00 VK Ostrava - VK Benátky nad Jizerou
25. kolo 18. 2. 2023 18:00 ČEZ Karlovarsko - VK Benátky nad Jizerou
26. kolo 4. 3. 2023 16:00 VK Benátky nad Jizerou - Black Volley Beskydy

Lednové kolo SuperMiniTour v Kladně
V sobotu se benátecká přípravka B vydala na Kladno obhajovat první 
místo z prosincového kola SMT (SuperMiniTour) v Brandýse nad Labem. 
Díky dovoleným a nemocem jsme odjeli v menším počtu, než jsme pů-
vodně plánovali a to se, bohužel, projevilo i na konečných výsledcích. 
Všichni hráli oranžový minivolejbal A  (chytám první míč přes síť, vše 
ostatní pinkám). V druhé lize se Týnka s Editkou umístily na 10. místě 
z 12 zúčastněných družstev. V první lize, kde bylo rovněž 12 týmů, se 
na 9. místě umístily Eliška s Nelou, na 6. Ivča s Pájou a jediné se do finále 
A probojovaly Elen s Viky, které nakonec skončily na místě 4. Celkově 

nebyla hra vůbec špatná, ale vždy něco málo chybělo. Vše se pokusím 
napravit koncem ledna na benátecké palubovce, kdy nás bude čekat 
další kolo Benátecké miniligy. 

V. Burkovec

 SMT na Kladně

Kadeti odehráli v neděli 22. 1. dvojzápas v Řevnicích 
Na  zdejší opravdu malou tělocvičnu, která kluky omezovala hlavně 
na servise a příjmu, si během těchto dvou zápasů nedokázali zvyknout. 
Také je nám velmi líto, že se nám nepodařilo uhrát koncovky v třetích 
setech, kde jsme vedli. 
A tak se kluci trápili až do samotného konce a se smutkem odjíždějí se 
dvěma prohrami 1 : 3. 

Oleksandr Dergunov

 Kadeti na turnaji v Řevnicích

Starší žákyně
Poslední turnaj starších žákyň v  2. části soutěže krajského přeboru 
se odehrál v  neděli v  benátecké hale. Ve  druhé výkonnostní skupi-
ně jsme se rozhodně neztratily, ale bohužel, postupový klíč je velmi 
přísný a z devíti družstev hned čtyři padají zpět do třetí výkonnost-
ní skupiny a my jsme, bohužel, mezi nimi. Kladno A a Nymburk byla 
družstva nad naše síly. Rakovník, který se ale ve  druhé výkonnostní 
skupině udržel, naše holky porazily 2 : 0. K vidění byl moc pěkný volej-
bal. Holky jen tak dál. 

Barbora Doušová

 Starší žákyně na domácím turnaji
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T J  S O K O L  B E N ÁT K Y  N A D  J I Z E R O U
Šipky

Ještě než proběhlo oficiální otevření nové klubovny v  přízemí soko-
lovny, se uskutečnil klubový turnaj FDC Cup vol II. Osm členů oddílu 
10. prosince bojovalo o čestné jméno na putovním poháru. Systém tur-
naje zůstal shodný, tedy každý proti každému ve hře 501 Double out 
na 2 vítězné legy a 5 vložených zábavných soutěží. Např. hod v kleče, 
hod druhou rukou, hod minišipkami. K  vidění byla spousta krásných 
legů, vysokých náhozů, ale také zmaru a utrpení při pokusech na za-
vření doublem. Jelikož turnaj trval více jak 7 hodin, přišla vhod pomoc 
od @Rachota bar při dodržování pitného režimu. Po dohrání všech zá-
pasů se na 3. místě umístil Ondřej Šulc. Jelikož Jiří Krabs a Jiří Lhoťan ml. 
měli shodně bodů, rozhodl o vítězi zápas ve skupině. Tam zvítězil Jiří 
Krabs jednoznačně 2 : 0. Tím se stává druhým klubovým hráčem, jehož 
jméno bude zdobit putovní pohár.

Ing. Jiří Lhoťan

 Oddíl Šipky TJ Sokol Benátky nad Jizerou 

Sokol Benátky zrekonstruoval sklepní prostory
Starosta města Benátky n. J. pan Karel Bendl  společně se zástupci be-
náteckých sokolů  slavnostně otevřeli dne 17. ledna 2023 renovované 
sklepní části naší sokolovny.
Zájemci si u této příležitosti mohli prohlédnout zrekonstruované pro-
story bývalé sauny a posilovny, kde díky úpravám vznikla druhá šatna 
pro patnáct cvičenců a oddíl šipek získal pro svoji činnost tréninkový 
prostor.
V první etapě byla odkryta přední část sokolovny až po základy a zjis-
tili jsme, že směrem od náměstí neustále přitéká voda, která narušuje 
základy a čelní stěnu. Tuto situaci jsme vyřešili odizolováním, drenáží 

a  chemickou izolací po  celé stěně. Pokračovalo se uvnitř sklepa, kde 
se musely nejvíce zasažené podlahy odizolovat a zamezit tak vlhnutí. 
Stěny se základy byly zabezpečeny odvětráním a  chemickou izolací. 
Vlhkost v  základech však bude vysychat několik měsíců. Je pravdě-
podobné, že po odhalení dalších skrytých nedostatků ve stavbě staré 
116 let, budou některé dodatečné úpravy pokračovat. Bazén sauny, spr-
chy a ohřívárna zůstaly po rekonstrukci zakonzervované pro případ, že 
bychom je nabídli k pronájmu.
Hlavní podíl na opravách a odbornou pomoc zajistila firma pana Jana 
Husáka. Firma pana Bartoše kompletně vyměnila elektroinstalaci 
a  o  rozvody vody s  topením se postarala firma pana Štorkána. Všem 
tímto moc děkujeme.
Poděkování patří i městu Benátky nad Jizerou v čele s Radou a Zastu-
pitelstvem, které pomohlo tuto havarijní situaci vyřešit, velice si toho 
vážíme. 

Výbor Sokola Benátky n. J.

 Z přestřižení pásky 17. ledna 2023

  

 Vlevo: Chodba před tréninkovým prostorem pro šipkový oddíl a šatnou 
 Vpravo: Posilovna

Gymnastika Sokol Benátky n. J.
Po dvou letech Covidu se vracíme a srdečně zveme do NIBE arény 

na oficiálně první ročník gymnastického závodu nazvaného
Gymnastiáda,

pořádaného  dne 18. února 2023 v Benátkách nad  Jizerou  
od 9 – 16 hodin. Uvidíte několik týmů děvčat v klasickém závodu, 

které budou soutěžit ve trojbojích.

Gymnastický start do roku 2023
Gymnastky ze Sokola v Benátkách nad Jizerou započaly nový závodní 
rok v Dobříši. Jednalo se o závod dvojic, kde každá ze závodnic cvičila 
pouze na  dvou nářadích, ale tak, aby společně pokryly všechna čtyři 
nářadí (přeskok, hrazdu, kladinu a prostná).  Z Benátek odjely reprezen-
tovat čtyři dvojice. V kategorii mladších žákyň I (ročník narození 2015, 
2014) Ema Bodláková, která zabojovala na hrazdě a přeskoku společně 
s Johankou Kadeřábkovou, která zacvičila nádhernou sestavu na lavič-
ce a novou sestavu na prostných - společně v konkurenci 11 dvojic vy-
bojovaly 2. místo! 
Další dvě dvojice závodily v kategorii starších žákyň III (2011, 2010) a to 
i přes to, že Klára Čížková spadá do kategorie o rok mladší. Jelikož však 
počty nevycházely  musela Klára poměřit síly se staršími  závodnicemi. 
Společně s Nikol Zavackou, která závodila na přeskoku a kladině, obsa-



SPORT

26Zpravodaj Benátecka

dily v nejobsazenější kategorii závodu 6. místo z dvanácti dvojic. Bar-
bora Příhodová na těchto závodech předvedla poprvé sestavu na velké 
kladině a Adina Kadeřábková naopak nové akrobatické prvky v sestavě 
na prostných. Nervozita byla, bohužel, tentokrát v hlavní roli a tak holky 
společně obsadily místo 9. 
Jelikož nemoci a přijímací zkoušky nanečisto nechaly počty liché, ne-
zbylo nic jiného než aby i trenérka Kamila hupsla do trikotu a společně 
s Magdalenou Zámostnou zabojovala v menší, leč velice silné konku-
renci. V celkovém umístění hrálo roli každé maličké zaváhání. Benátec-
ké duo předvedlo skvělé sestavy s  vysokým bodovým ohodnocením 
na všech čtyřech nářadích, i přesto však domů odvezlo „jen“ stříbrnou 
medaili. Od vítězství je dělily pouhé dvě desetinky. 
Ačkoli závodní podmínky nebyly ani zdaleka výtečné, benátecké gym-
nastky se s nimi popasovaly nad míru dobře a příště se těší na domácí 
závody 18. 2.! 

Kamila Heřmanová

 Benátecké gymnastky zahájily nový závodní rok v Dobříši

V novém roce se fl orbalové soutěže rozjely naplno
Ani prázdniny nezastavily souboje našich nejmenších fl orbalistů. Na vá-
noční sokolský turnaj do  Peček díky virózám odjelo jen šest našich 
sportovců, kteří tak měli jen jediného hráče na střídání. Rok ale zakon-
čili hezkým druhým místem za vítěznou Velimí a před třetími Pečkami 
a odvezli si pohár a stříbrné medaile. Velký osobní úspěch si navíc při-
psala naše Anetka Macurová, která byla vyhlášena nejlepším hráčem/
hráčkou turnaje a odvezla si menší pohár. 
Velmi rychle jsme se ale přesvědčili, že naši soupeři nezahálejí a mu-
síme se ještě hodně učit. V neděli 15. ledna Sokol Nymburk uspořá-
dal další přípravný turnaj nejmenších, kterého se zúčastnilo dokonce 
8 týmů, když mimo obvyklé týmy přijeli také zástupci Bobnice a So-
kolče. Ve skupinách si naši, díky nerozehranosti a špatné střelecké po-
tenci, připsali body jen za jedinou remízu (paradoxně s pozdějším ví-
tězem turnaje), ale na konci svoje zápasy o umístění už oba naše týmy 
vyhrály a v turnaji obsadily pro nás trochu nezvyklé 5. a 7. místo. Tento 
turnaj byl určitě dobrou motivací pro řadu našich nejmenších, kteří se 
v příštím roce stanou oporou nejmenších kategorií.

 Tým nejmenších na vánočním turnaji v Pečkách

Téhož dne se od ranních hodin v tělocvičně neratovického gymnázia 
konalo 6. kolo dlouhodobé soutěže mladších žáků, který zde pořádal 
brandýský fl orbalový klub FALCON. S  tímto týmem jsme turnaj také 
zahajovali. Soupeř měl výraznou výškovou převahu a navíc i skvělého 
brankáře, který jejich tým dlouho držel. Protože náš první útok od po-
čátku utkání dobře kombinoval, časem jsme se dostali do vedení, a to 
jsme již nepustili. Na úvod jsme si tak připsali výhru 3:0. V dalším zápa-
se na nás čekal tým Traverza Mukařov, papírově asi nejsilnější soupeř, 
se kterým jsme se v soutěži ještě nepotkali. Utkání bylo do stavu 2:2 
vyrovnané, ale díky soupeřovu důraznému napadání naší rozehrávky 
a  dobrému výkonu brankáře, se k  nám začalo štěstí trochu obracet 
zády. Náš závěrečný fi niš přišel příliš pozdě, a tak ani gól našeho Jo-
náše jedinou sekundu před koncem zápasu nezabránil naší prohře 4:6 
s mukařovskými. V dalším zápase proti jedinému ryze dívčímu týmu 
SK Dvojka z  Prahy jsme si organizovanou hrou vytvořili bezpečný 
náskok a  přesvědčivě zvítězili 3:0. Poslední naše utkání jsme sehráli 
s  mladšími žáky extraligového Sokola Královské Vinohrady. V  tomto 
zápase naši mladší žáci poprvé pokřtili nové oranžové dresy a ty jim 
přinesly štěstí díky přesvědčivého vítězství 5:2. Svůj hattrick si v zápa-
se zapsal náš nejúspěšnější střelec Daniel Urban, který svými 9 góly 
přispěl podstatnou měrou k  našemu konečnému druhému místu 
v  turnaji – se stejným bodovým ziskem jako vítěz z  Mukařova. Toto 
umístění nám zajistilo zatím hezké třetí místo z šestnácti týmů dlou-
hodobé soutěže mladších žáků.

Míla Lorenc

 Mladší žáci po povedeném turnaji v Neratovicích

Turnaj starších žáků Florbalové ligy volného času Podještědí se konal 
v Českém Dubu v sobotu 14. ledna a přinesl nám plný počet bodů, kte-
rých bylo možno dosáhnout, a to nás katapultovalo na aktuálně první 
místo průběžné tabulky. Nejprve si hráči poradili s týmem Liberce, který 
před turnajem posílil své útočné řady, poté jsme v  napínavém duelu 
porazili do té doby vedoucí mužstvo soutěže Hodkovice a v posledním 
utkání turnaje jsme urvali vítězství až v samotném závěru proti domá-
címu Českému Dubu. Krom vítězství nás ale nejvíce potěšila výborná 
a obětavá hra všech hráčů, kteří sklidili od diváků zasloužený potlesk. 
Další turnaj sehrají starší žáci 11. února v Hodkovicích nad Mohelkou, 
a tak držme palce, ať si tuto skvělou formu přenesou i tam.

Roman Beneš

Vodní slalom
Vodácký ples

Benátečtí vodáci pořádali na konci ledna ples. Plesu předcházela spous-
ta změn, ale nakonec vše vyšlo, jak mělo a všichni jsme si to užili.
 Po 10 společných letech, kdy jsme s benáteckými volejbalisty pořá-
dali VOVO ples, jsme se dohodli, že každý oddíl půjde svou cestou. Prv-
ní změnou tedy bylo to, že se po dlouhé době konal jen vodácký ples. 
Druhou změnou byl termín, takhle brzy jsme ples nikdy neměli. A třetí 
změnou byla kapela. Na plese nám poprvé hrál Dance Band a bylo to 
opravdu velice povedené!
Součástí plesu zůstaly naše oblíbené aktivity. Naši skvělí hosté viděli 
krásné, dynamické předtančení závodníků z rokenrolového klubu KOLB 
Dance. Soutěžili jsme v klasické židličkované, do které přidáváme různé 
úkoly. V přestávce před půlnocí jsme si zopakovali klasické hromadné 
tance jako je ptáček, macarena, letkis. A o půlnoci jsme losovali ceny 
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hlavní tomboly.  A poslední přestávku před ukončením plesu jsme vy-
plnili naším vystoupením, které bylo opět pro všechny překvapením. 
Úžasné labutí jezero ve vodáckém originálním provedení bude pro ně-
které naše hosty jistě nezapomenutelné.
Chtěli bychom tímto moc poděkovat všem, kteří na náš ples přišli. Dě-
kujeme všem sponzorům za ceny, které nám věnovali do tomboly, díky 
nim byl náš ples opravdu bohatý. Děkujeme členům oddílu za veškerou 
pomoc s přípravami, úklidem, tombolou, i za odvahu a nadšení při vy-
stoupení, bez vás by to nešlo.
Těšíme se zase za rok.

Za všechny pořadatele Vanda Štěpánková

 Bohatá tombola

 Dance Band

 Labutí jezero v provedení benáteckého vodáckého baletu

 Plný parket...

SC BMX Benátky nad Jizerou
Bikros v roce 2023

Rok 2022 skončil a my, aniž bychom se stihli rozkoukat, začínáme při-
pravovat novou závodní sezonu. Letošní rok je pro náš klub plný no-
vých výzev a zkušeností. V bikrosovém areálu v Benátkách nad Jizerou 
přivítáme vůbec poprvé závody Evropského poháru BMX, které se bu-
dou konat poslední květnový víkend. Proto se veškeré klubové dění točí 
hlavně okolo příprav těchto závodů.
Jelikož nám chybí v areálu kvalitní zázemí pro jezdce a rodiče při tré-
nincích a také nemáme místnosti pro administraci závodů, jsme nuce-
ni vždy hledat provizorní řešení. V průběhu let 2021-2022 jsme proto 
připravili projekt, který budeme nyní realizovat. Chceme vybudovat zá-
zemí z kontejnerových buněk, které budou obloženy částečně dřevem 
tak, aby zapadaly do krajiny. Zároveň bude shodný dřevěný obklad po-
užit i na současné sociální zázemí a tím sjednotíme vzhled celého areá-
lu. Tento projekt bude spolufi nancován prostředky bikrosového oddílu 
za přispění města Benátky nad Jizerou a Nadačního fondu Škoda Auto. 
Zároveň jsme podali žádost o fi nanční prostředky na grantovou výzvu 
Národní sportovní agentury. Celý projekt by měl být hotový do konce 
května a měl by být využitý již při evropských závodech.
Účelem projektu je tedy oprava vnějšího opláštění současného sociál-
ního zázemí, vybudování prostor a zázemí pro klubové jezdce a zázemí 
(tréninky, šatny, zázemí časomíry) a prostor pro trvalé umístění čtecího 
zařízení z  časových smyček umístěných na  závodní dráze a  tím zlep-
šení kvality jednotlivých tréninků. V letních měsících by pak proběhla 
výměna již zastaralého hydraulického startovního zařízení za elektrické 
(pístnice + semafory) na startovním pahorku.
Zatímco jezdci se věnují na  plno zimní přípravě, na  trati samozřejmě 
probíhají drobná vylepšení, takže pokud počasí dovolí, upravujeme 
okolí tratě, sejeme trávu, opravujeme dláždění.
Co se zimní přípravy týká, jezdci se právě vrací z posiloven a tělocvičen 
na kola a chystají se na zahraniční soustředění. Několik jezdců navštíví 
v rámci přípravy Španělsko, Francii, Německo či Itálii. První závody Ev-
ropského poháru startují již za pár týdnů v italské Veroně. 
Nezbývá nám tedy, než popřát do  nové závodní sezony jezdcům 
hodně sportovních úspěchů a  k  tomu také potřebné štěstí. Vás 
všechny zveme do našeho areálu, kde je možné běžně potkat jezd-
ce při jejich trénincích či na  závodní klání. První závody budou 
v našem areálu poslední víkend v dubnu a poté závody Evropského 
poháru – olympijská kvalifi kace, které se konají na konci května.
Přijďte benátecké jezdce podpořit, těšíme se na vás!

Andrea Vesecká

  Na obložení kontejnerů bude kombinováno dřevo a plechové lamely 
z důvodů lepší údržby směrem od motokrosové trati
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STATUT
 „SPORTOVEC MĚSTA 

BENÁTKY NAD JIZEROU ZA ROK 2022“ 
I. Obecná ustanovení

Vyhlašovatelem ankety je město Benátky nad Jizerou
 Anketa je určena pro občany ČR splňující následující podmínku:
q  jednotlivec, dvojice reprezentující sportovní klub s  působností 

ve městě v daném roce
q  jednotlivec, dvojice mající trvalé bydliště ve městě v daném roce
q  kolektiv s působností ve městě v daném roce  
 Vyhlašovanými kategoriemi jsou:
q  kategorie jednotlivců 
q  kategorie kolektivů/dvojic 
q   trenér dospělých
q   trenér mládeže
q  objev roku do 18 let
q  osobnost za celoživotní přínos pro benátecký sport (za zásluhy  

o rozvoj sportu ve městě)
q  nejpopulárnější sportovec města
Nominační kritéria jsou:
q  dosažení co nejlepšího umístění ve  vyšší mistrovské soutěži / 

závodě v  daném sportovním odvětví v  České republice nebo 
v zahraničí 

Kandidáty navrhují sportovní organizace s  působností ve  městě 
formou anketního lístku (příloha č. 1), který je nedílnou součástí 
Statutu, nebo Komise pro sport, mládež, volný čas a rodinu při Radě 
města.
Návrhy se předkládají do 27. 2. 2023 na podatelně města Benátky 
nad Jizerou, nebo e-mailem na adresu jecny@benatky.cz.
O pořadí v jednotlivých kategoriích bude rozhodnuto do 4. 3. 2023. 
U  kategorie o  nejpopulárnějšího sportovce města rozhodnou pří-
znivci hlasováním. U ostatních kategorií rozhodne odborná komise.

II. Kompetence komise
Komisi pro vyhodnocení Sportovce města (dále jen komise) 

tvoří osobnosti města v maximálním počtu 10 členů, které jmenuje 
Rada města. 

Úkolem komise je vybrat z  návrhů zaslaných do  27. 2. 2023 
užší výběr sportovců v každé kategorii a do 3. 3. 2023 vyhodnotit 
v  jednotlivých kategoriích 10 jednotlivců, 3 sportovní kolektivy / 
dvojice, po jednom trenérovi dospělých a mládeže, alespoň 3 spor-
tovce v kategorii objev roku do 18 let a 1 osobnost za celoživotní 
přínos pro benátecký sport.

Komise vyhlašuje vítěze veřejné ankety. V opodstatněných pří-
padech může udělit zvláštní cenu.  

Komise postupuje v  souladu s  jednacím řádem komise, který 
nabývá účinnosti dnem schválení Radou města. 

Anketní lístky společně s  výsledky veřejného hlasování budou 
uloženy na MěÚ Benátky nad Jizerou.

Vyhlášení výsledků ankety se uskuteční na slavnostním vyhláše-
ní 21. 3. 2023 v městské sportovní hale.
Tento Statut schválila Rada města svým usnesením č. 25/2R/2023 

ze dne 27. 1. 2023.

„ANKETA O NEJPOPULÁRNĚJŠÍHO SPORTOVCE 
MĚSTA BENÁTKY NAD JIZEROU ZA ROK 2022“
V  této kategorii mají možnost hlasovat všichni příznivci sportu. 

Stačí vyplnit anketní lístek, který najdete ve  Zpravodaji Benátecka 
a na stránkách města www.benatky.cz.

Pro výběr vám přinášíme užší kandidátku sportovců. V případě, že 
chcete zvolit jiného sportovce, který není uveden na této kandidátce, 
uveďte důvod, pro který by se právě tento sportovec měl stát nejpo-
pulárnějším. Termín pro odevzdání anketních lístků je do 27. 2. 2023 
na podatelně Městského úřadu Benátky nad Jizerou osobně, zasláním 
poštou, nebo na webových stránkách města. Na tři vylosované hlasu-
jící čekají věcné ceny.

Nominační kandidátka sportovců podle abecedního seznamu, 
kterou navrhly sportovní organizace

A N K E T N Í   L Í S T E K
„SPORTOVEC MĚSTA BENÁTKY NAD JIZEROU 2022“

NEJPOPULÁRNĚJŠÍ SPORTOVEC MĚSTA

JMÉNO, PŘÍJMENÍ KLUB

SPORTOVNÍ ODVĚTVÍ

DŮVOD*

* Vyplňte pouze v případě, kdy uvádíte sportovce mimo nominační kandidátku

ÚDAJE O HLASUJÍCÍM:

JMÉNO, PŘÍJMENÍ

ADRESA

TELEFON

Anketní lístek je platný v případě řádně vyplněných údajů o hlasujícím!

Příjmení a jméno Sportovní odvětví Klubová příslušnost

BARTOŠ Petr Motokros MK AČR Benátky nad Jizerou

FAJKUS Radek Rychlobruslení KSB Benátky nad Jizerou

HEJŇÁK Pavel Hokej HC Benátky nad Jizerou

HRÁSKÁ Aneta Sajdkárkros Sajdkárkros klub Benátky nad Jizerou

HRÁSKÝ Matouš Sajdkárkros Sajdkárkros klub Benátky nad Jizerou

HRŮZOVÁ Michaela Rychlobruslení KSB Benátky nad Jizerou

KADEŘÁBEK Jan Fotbal SK Benátky nad Jizerou

KOFROŇOVÁ Zuzana Vodní slalom SK VS Benátky nad Jizerou

KOHOUTEK Albert BMX BMX Benátky nad Jizerou

KŘESŤAN Filip Volejbal VK Benátky nad Jizerou

MISÍKOVÁ Šárka Volejbal VK Benátky nad Jizerou

NĚMEČEK Václav nejml. Tenis TK Benátky nad Jizerou

SAVIN Cristian Badminton BK 1973 Benátky nad Jizerou

STRAKA Radim Fotbal SK Benátky nad Jizerou

SVOBODA Šimon Vodní slalom SK VS Benátky nad Jizerou

ŠTÝBR Michal Tenis TK Benátky nad Jizerou

VESECKÝ Jakub BMX BMX Benátky nad Jizerou

ZÁMOSTNÁ Magdalena Gymnastika TJ Sokol Benátky nad Jizerou

ZÁVORA Jan Hokej BK Mladá Boleslav

ZUZÁKOVÁ Kateřina Badminton BK 1973 Benátky nad Jizerou

SPORTOVEC ROKU 2022 města Benátky nad Jizerou 
VEŘEJNÁ ANKETA


